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BREDENT 
IMPLANTANT

480,00 € 

Za sproščen nasmeh skrbimo že 20 let.

E-RAČUN IN NAGRADNA 
IGRA

Zamenjajte papirnati račun za e-račun 
do 12. 12. 2016 in osvojite pametni telefon 
Samsung Galaxy S6 ali dežnik!

ZAKAJ E-RAČUN?
Je enostaven, brezplačen in prijazen do 
okolja.

KAKO DO E-RAČUNA?
Izpolnite vlogo in jo pošljite po pošti ali 
mailu. 

VEČ INFO:
www.jkpg.si/e-racuni



NAVODILA
Članki naj bodo napisani in posredovani v elektronski obliki v programu Word. Zaradi velikega števila 
prispevkov in zaradi želje uredništva, da čim večjemu številu ljudi omogoči povedati svoje mnenje, bomo 
objavljali prispevke, dolge do največ 30 tiskanih vrstic (cca. 2500 znakov). Vsa besedila morajo biti pod-
pisana s polnim imenom in priimkom. Digitalne fotografije naj ne bodo vstavljene med besedilo, ampak 
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zavezani, da se z vsemi prispevki tudi strinjamo.
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1/2 ležeči 185 x 127,5 mm, 1/4 pokončni  90 x 127,5 mm, 1/8 ležeči 90 x 61 mm. Vsi oglasi so barvni. Format 
datoteke naj bo  *.PDF ali *.JPG.
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Uvodnik
Spoštovana bralka, spoštovani bralec Grosupeljskih 
odmevov!

Oba lepo pozdravljena v mesecu, ko narava spet menja 
svoje barve in lahko samo čakamo, kdaj nas preseneti sneg, 
še prej pa so tu krompirjeve počitnice, za nas malo starejše 
pa seveda sveti Martin. Nekoliko bolj kot v ostalih mesecih 
se bomo spomnili naših dragih, ki so z nami le še v spominu, 
nanje pa nas spominjajo tudi spomeniki na pokopališčih.

Od izida septembrskih Odmevov smo bili priča kar nekaj 
omembe vrednih dogodkov. Krajani Udja so priredili slovesnost ob odprtju prenovljene 
ceste skozi vas, še posebej pa so ponosni na optično omrežje, ki jim bo omogočilo hitro 
povezavo z medmrežjem. Tudi krajani Spodnje Slivnice so s ponosom proslavili uspešen 
zaključek urbanistične in prometne ureditve v vasi. Pospešeno potekata izgradnja šole 
na Polici ter izgradnja avtocestnega priključka v Šmarju – Sapu.

Poleg infrastrukturnih in gradbenih pridobitev pa se je veliko dogajalo tudi na ostalih 
področjih. Kljub nekoliko slabšem vremenu je uspela sedaj že tradicionalna prireditev 
Grosuplje v jeseni, kjer smo lahko med drugim s ponosom pozdravili našega krajana 
Aleksandra Čeferina, ki je zasedel mesto predsednika Evropske nogometne zveze, kar je 
do sedaj najvišja funkcija, ki jo zaseda Slovenec. 

Med pomembnejše dogodke vsekakor spada otvoritev medobčinskega razvojnega 
centra Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje, kjer si bodo prizadevali pridobivati 
evropska razvojna sredstva. Predvsem za starejše občane je pomembna pridobitev tudi 
brezplačna vožnja z minibusom do Zdravstvenega doma Grosuplje.

Seveda pa boste lahko brali tudi o kulturnem, športnem in drugem dogajanju v naših 
krajih.

S tem zaključujem svoje urednikovanje v prvem štiriletnem mandatu. Vesel sem, da 
sem bil priča do sedaj najhitrejšemu razvoju občine na vseh področjih, kar je predvsem 
zasluga župana in občinske uprave, in upam, da bodo delali vsaj tako dobro še naprej. 
Upam, da se nisem komu preveč zameril, vsem želim le pozitivne energije ter veliko 
razlogov za dobro voljo.

Brane Petrovič, odgovorni urednik

Kazalo

Vabljeni k soustvarjanju občinskega glasila. 
Vaše prispevke pričakujemo do 8. novembra na e – naslov:

odmevi@grosuplje.si ali grosupeljski.odmevi@gmail.com



Spoštovani občanke in občani, dragi 
bralci Grosupeljskih odmevov!

Ob letošnjem tednu mobilnosti, ki 
poteka vsako leto v oktobru, je Občina 
Grosuplje skupaj z Ljubljanskim 
potniškim prometom uvedla 
brezplačno avtobusno povezavo 
od avtobusne postaje Grosuplje do 
zdravstvenega doma, z vmesnim 
postajališčem pri Adamičevem 
spomeniku. 

Avtobusni vozni red je prilagojen 
v največji meri tako, da omogoča 
na avtobusni postaji v Grosupljem 
prestopanje na linijo 3G. S tem projektom se občina približuje želji po čim večji uporabi javnega prometa, 
hkrati pa se s tem zmanjšuje  odvisnost od osebnega avtomobila. Novost bo zagotovo dobrodošla starejšim, 
saj se bodo lahko do zdravstvenega doma odpravili z minibusom, ne da bi morali prositi za prevoz koga 
od domačih, pot po hribu peš navzgor pa ne  bo več naporna. Vožnja z minibusom je brezplačna.

Odpravljene so tudi vse administrativne ovire za gradnjo lekarne pri zdravstvenem domu in gradnja 
že teče. V novi stavbi bo poleg prijetnih lekarniških prostorov v pritličju v prvem nadstropju tudi dovolj 
prostorov za dejavnosti  zdravstvenega doma. Na Koščakovem hribu tako res nastaja pravi, moderen 
medicinski center v korist vseh obiskovalcev zdravstvenega doma.

Novoustanovljeni medobčinski razvojni center se je z zloženko uspešno predstavil na odprtih dnevih 
evropskih občin, mest in regij, ki so potekali v sredini oktobra v Bruslju. Z direktorjem občinske uprave 
mag. Dušanom Hočevarjem in županom Trebnjega  Alojzijem Kastelicem smo imeli vrsto koristnih 
razgovorov, sprejela nas je tudi komisarka za promet Violeta Bulc.

Na odprtih dnevih smo uspešno opozorili na naš razvojni center. Pomembna je tudi ugotovitev, da ni 
treba čakati na evropske razpise, ampak je potrebno predlagati prave projekte, ki bodo preko evropskih 
mehanizmov financiranja že našli svojo pot do realizacije. Tu pa brez povezav z ostalimi partnerji iz Evrope 
ne bo šlo. EU si želi povezati vse državljane Evrope v Evropo sodelovanja, partnerstva in vključenosti. Mi 
smo pripravljeni!

Nagovor župana

Dr. Peter Verlič,
župan občine Grosuplje
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GROSUPLJE V JESENI
Med 16. in 18. septembrom 2016 je potekala že šesta 
tradicionalna prireditev Grosuplje v jeseni, vsako leto bolj 
obiskana, vsako leto bolj polna dogajanja, in za katero sedaj 
že lahko rečemo, da je prerasla v pravi festival.

Pozdrav jeseni s Pihalnim orkestrom Glasbene šole Grosuplje 
v petek je zaradi vremenskih razmer žal odpadel, je pa bilo 
toliko bolj prijetno vzdušje že v soboto dopoldne, ko so 
Kolodvorsko in Taborsko cesto napolnile vsebinsko bogate 
stojnice, veselo dogajanje je bilo tudi na odru, vreme pa se 
je razjasnilo.

»Dober dan, Grosuplje! Leto je naokoli. Lepo vas je spet videti 
nasmejane, dobre volje, razpoložene,« je občanke in občane, 
obiskovalke in obiskovalce prireditve pozdravil župan dr. 
Peter Verlič. »Današnji dan je namenjen vam,« je dejal, ob tej 
priložnosti pa se zahvalil tudi vsem podjetnikom, društvom, 
ki so se prišli predstavit na stojnice. »Preživimo skupaj en lep, 
nasmejan dan,« je še dejal župan.

In takšen je zagotovo tudi bil. Pisano paleto stojnic so 
sestavljala društva: Bela kava, društvo za ustvarjalno 
starševstvo, Čebelarsko društvo Grosuplje, Društvo gojiteljev 
malih pasemskih živali Grosuplje, Društvo podeželskih žena 
Sončnica, Društvo prijateljev mladine Šmarje – Sap, Društvo 
upokojencev Grosuplje, Društvo za varstvo in vzgojo 
ptic Grosuplje, Glasbena šola Lipičnik, Kinološko društvo 
Grosuplje, Kolesarsko društvo Grosuplje, Konjeniški klub 
Giovanni, Likovna skupina Paleta, Lovska družina Grosuplje, 
Nogometni klub Brinje Grosuplje, Plesni klub Spot, 
prostovoljna gasilska društva iz Grosupljega, Šmarja – Sapa, 
Malega Mlačevega, Velike Loke in Žalne, Rdeči križ Slovenije 
– Območno združenje Grosuplje, Rokometni klub Grosuplje, 
Sankukai karate klub Grosuplje, Skavti Grosuplje, Slovenski 
klub za bernske planšarske pse, Strelsko društvo Grosuplje, 
Strojni krožek Kmetovalec, Športni klub Tial – Plesni studio 
Tina,  Študentski klub Groš, Turistično društvo Šmarje – Sap, 
Ženski pevski zbor Magdalena, Županova jama – turistično 
in okoljsko društvo Grosuplje in Župnijski Karitas Grosuplje.

Da je bila paleta stojnic še bolj pisana, so se jim pridružili 
še: Center aktivnosti Grosuplje, Dom starejših občanov 
Grosuplje, Mestna knjižnica Grosuplje, Osnovna šola Brinje 
Grosuplje, Osnovna šola Louisa Adamiča 
Grosuplje, pa tudi Kmetijska zadruga 
Grosuplje, Stičišče NVO osrednje 
Slovenije, izdelovalci Celostne prometne 
strategije občine Grosuplje iz podjetja 
Harpha Sea, d.o.o., pa so naše občanke 
in občane seznanjali s pripravo tega 
pomembnega strateškega dokumenta 
za trajnostno načrtovanje prometa v naši 
občini.

To pa je bil tudi Dan podjetnosti. S toplimi 
jesenskimi barvami so paleto stojnic 
dopolnili tudi: AG AVTO, d.o.o., Avto 
center Jerovšek, d.o.o., Avtoprevozništvo, 
Rafko Jaklič, s.p., Avtoservis Boh, d.o.o., 
Avtotehna VIS in Potokar, d.o.o., Avtoval, 

d.o.o., Barabin, Gašper Korošec, s.p., Barbio's, Barbara Meža, 
s.p., Cofek, Janja Novak, s.p., DOBO – domača in umetnostna 
obrt, Tatjana Dobovšek, s.p., FaMe unikati, FIBB sistemi, 
d.o.o., Kogast sistemi, d.o.o., LacMar, d.o.o., Marex, d.o.o., 
Metka trading, d.o.o., Parket biro, Miha Korenč, s.p., Spletna 
trgovina Token, Urša Landis, s.p., UMI, tehnične rešitve, Uroš 
Vovk, s.p., R-UNIGARD, d.o.o. in YINGARNA, Tanja Zajc, s.p.. 
Svojo stojnico pa je imela tudi Območna obrtno-podjetniška 
zbornica Grosuplje.

Oder je bil ves dan odet s pesmijo, glasbo in plesom. S petjem 
in glasbo so nam dan polepšali: člani Combo zasedbe Big 
banda Grosuplje, Ženski pevski zbor Nasmeh, Ženski pevski 
zbor Biser, Ženski pevski zbor Magdalena, člani Glasbene 
šole Lipičnik Grosuplje in Nina Pušlar. Zaplesali so plesalke in 
plesalci Plesnega kluba Spot, Plesno baletne skupine TeGIBlo 
in Plesnega studia Tina. S svojimi borilnimi veščinami pa so 
se nam predstavili člani Sankukai karate kluba Grosuplje.

Naši najmlajši so se najbolj nasmejali ob vragolijah klovna 
Žareta in čarodeja Tonija, svojo pozornost pa so gotovo 
pritegnili tudi Podlomarji. Prav tako smo ta dan obeležili 
90. obletnico odkritja Županove jame, imeli pa smo tudi 
priložnost, da smo med nami pozdravili prvega moža 
evropskega nogometa Grosupeljčana Aleksandra Čeferina.

Ni bilo živahno in energično le ves dan, ampak pozno v 
noč, ko so z Grošem na ulici poskrbeli člani Študentskega 
kluba Groš. Na odru so se v večernih urah zvrstile glasbene 
zasedbe: Big band Grosuplje z gostom Smaal Tokk, Franke, 
Lumberjack, Vlado Pilja, za vrhunec večera pa so poskrbeli 
kar Big foot mama.

Skozi celodnevno dogajanje na odru sta nas popeljala 
Ksenija Rebeka Matković in Jernej Čampelj.

Tako kot sta bili v soboto polni Kolodvorska in Taborska cesta, 
pa je bila v nedeljo polna Športna dvorana Brinje Grosuplje. 
Tam smo si lahko ogledali muzikal Cvetje v jeseni, jesenske 
barve festivala Grosuplje v jeseni pa so dopolnile še barve 
ljubezni.

Jana Roštan
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Na Kolodvorski in Taborski cesti je bilo veselo, živahno, polno dogajanja že dopoldne. 
Ples, petje in glasba na odru, bogate stojnice naših društev in podjetnikov, pa seveda številni obiskovalci…
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»Preživimo skupaj en lep in nasmejan dan,« je obiskovalce
prireditve pozdravil župan dr. Peter Verlič.

Ob 90. obletnici odkritja Županove jame je obiskovalce prireditve 
nagovoril predsednik Županovo jame – turističnega in okoljskega 

društva Grosuplje Damjan Viršek.

Najmlajše sta nasmejala Klovn Žare in Čarodej Toni.
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Popoldne so se na odru zvrstili: učenci Glasbene šole Lipičnik, člani Sankukai karate kluba Grosuplje, plesalke 
in plesalci Plesnega kluba Spot, Plesno baletne skupine TeGIBlo in Plesnega studia Tina ter Nina Pušlar. 
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Za vrhunec večernega dogajanja z Grošem na ulici so poskrbeli Big foot mama.

Športno dvorano Brinje Grosuplje je napolnil muzikal Cvetje v jeseni.
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V soboto, 17. septembra 2016, sta bili Kolodvorska in 
Taborska cesta v Grosupljem obogateni s številnimi 
stojnicami, na katerih so se predstavljali naša društva in 
podjetniki, na odru in pred njim se je pelo, plesalo, poslušalo 
glasbo, Grosupeljčanke in Grosupeljčani pa nismo bili samo 
veseli, zadovoljni, dobre volje, ampak smo bili tudi ponosni.

Na festivalu Grosuplje v jeseni je domačo občino Grosuplje 
in vse zbrane nagovoril Aleksander Čeferin, novi predsednik 
Evropske nogometne zveze.

»Spoštovani gospod župan, dragi Grosupeljčani, dragi prijatelji! 
Ko so mi v Atene poslali fotografijo z napisom »ponosni smo«, 
je ta slavnostni trenutek postal še mnogo bolj slavnosten,« je 
dejal in nam zaupal, da je takrat pomislil na to, da je tudi sam 
ponosen. Ponosen zato, ker živi v kraju dobrih, poštenih in 
pozitivnih ljudi. »In vam ne svetujem, ampak vas prosim, da 
taki tudi ostanete. Samo negativna energija proti samemu sebi 
ali drugim nas lahko uniči,« je še dejal.

Aleksander Čeferin je še povedal, da je Grosuplje pred nekaj 
dnevi prišlo na svetovni zemljevid. Vsi so ga spraševali 
o našem kraju, o naši državi. Nikoli ne bo pozabil, da je 
Slovenec, da je Grosupeljčan, nikoli ne bo pozabil, kje je 
njegov dom.

Župan dr. Peter Verlič mu je ob tej priložnosti izročil darilo, 
konjička, ki ga nosi naša občina v grbu, in si zaželel, da bi 
ta konjiček našel svoje mesto nekje na polici v njegovi 
novi pisarni v Nyonu, v švicarskem mestecu, ki leži v bližini 
Ženeve.

»Spoštovani predsednik Evropske nogometne zveze Aleksander 
Čeferin, iskrene čestitke za tvoj uspeh! Grosuplje je ponosno 
nate! Dokazal si, da ni pomembna velikost države, velikost 
občine, ampak je pomembna velikost srca. In vem, da tvoje 
srce bije za nogomet, da bije za Slovenijo, da bo bilo za evropski 
in svetovni nogomet, malo pa bo bilo tudi za našo občino 
Grosuplje. Hvala ti!« je dejal župan.

Slovesen sprejem Aleksandra Čeferina,
predsednika Evropske nogometne zveze

Aleksander Čeferin je dejal, da je ponosen, ker živi v kraju dobrih, poštenih in pozitivnih ljudi.

Ponosni Grosupeljčanke in Grosupeljčani.
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Na Avtobusni postaji Grosuplje.

Premierna vožnja z minibusom
do Zdravstvenega doma Grosuplje
V ponedeljek, 19. septembra 2016, je po novi mestni liniji 
v Grosupljem, od Avtobusne postaje Grosuplje pa do 
Zdravstvenega doma Grosuplje, prvič zapeljal minibus. 
Odhodi minibusa z Avtobusne postaje Grosuplje so: 6.10. 
uri, 7.30. uri, 8.30. uri, 10.30. uri, 12.30. uri, 14.50. uri, 15.45. 
uri in ob 18.30. uri, na poti do Zdravstvenega doma pa naredi 
minibus postanek tudi pri Adamičevem spomeniku. Linija 
obratuje od ponedeljka do petka, ne vozi le v času novoletnih 
in prvomajskih šolskih počitnic. Vožnja z minibusom je 
brezplačna.

Občina Grosuplje sledi ciljem zelene občine Grosuplje, 
spodbuja trajnostno mobilnost oz. uporabo javnega 
potniškega prometa, hkrati pa želi delovati čim bolj 
medgeneracijsko, prijazno mladim, prijazno starejšim. 
Uvedba minibusa je del projekta »Starosti prijazna občina 
Grosuplje«, je pa seveda minibus namenjen vsem in je tudi 
prijazen vsem našim občankam in občanom.

Že prvi dan so vožnjo z minibusom po njegovi trasi preizkusili: 
župan dr. Peter Verlič, direktor občinske uprave mag. Dušan 
Hočevar, direktorica Doma starejših občanov Grosuplje mag. 
Marta Gašparovič, vodja Centra aktivnosti Grosuplje Metka 
Velepec Šajn, predsednik Društva upokojencev Grosuplje 
Drago Andročec, pa občinska svetnica Marina Rački, ki 
vodi tudi dve izmed delavnic v Centru aktivnosti Grosuplje, 
pridružili pa so se nam tudi drugi naši občanke in občani.

»Vsi skupaj smo se danes odpravili na promocijsko vožnjo naše 
nove mestne linije od avtobusne postaje do zdravstvenega 
doma in nazaj,« je po prvi vožnji z minibusom dejal župan 
dr. Peter Verlič. Povedal je, da je bila že dolgo časa želja 
Zdravstvenega doma Grosuplje, predvsem pa naših starejših 
občanov, da se omogoči lažji dostop do zdravstvenega 
doma, saj je na hribu, in skupaj z Ljubljanskim potniškim 
prometom smo ob robu evropskega tedna mobilnosti to 
linijo tudi vpeljali. 

Predsednik Nogometnega kluba Brinje Grosuplje dr. Denis 
Čaleta pa mu je podaril zastavo Nogometnega kluba Brinje 
Grosuplje. »V lokalnem okolju se zvezde kujejo in glede na to, 
da je Grosuplje valilnica novih talentov, verjamem, da bo ta 
zastava našla svoje mesto med vsemi zastavami evropskega 
nogometa,« je dejal.

Vsem zbranim Grosupeljčanom pa je nekaj besed ob tej 
priložnosti namenil tudi dr. Peter Čeferin. Kot oče je vesel in 
ponosen na sina, ponosen je na svoje vse tri otroke, posebej 
pa ga veseli nekaj drugega. Že dolgo ni bila Slovenija tako 
enotna. »Vsi smo veseli, da je Slovenec zavzel tako visoko 
funkcijo v Evropi. Aleksander dobiva čestitke z vsega sveta, 
predvsem od Slovencev, in zanimivo in pozitivno je, da mu je 
čestitala tako pozicija kot opozicija,« je dejal.

Jana Roštan
Župan dr. Peter Verlič je Aleksandru Čeferinu izročil darilo, konjička,

ki ga nosi naša občina v grbu. 
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»Vozni red je že objavljen, napravljen je tako, da se da prestopiti 
z avtobusa 3G, in pa seveda, da minibus začne voziti dovolj 
zgodaj, da lahko prvi obiskovalci zdravstvenega doma pridejo 
pravočasno tudi v laboratorij,« je še povedal župan.

Projekt Občine Grosuplje je toplo pozdravila tudi direktorica 
Doma starejših občanov Grosuplje mag. Marta Gašparovič. 
»Vsaka taka pridobitev pomeni za starejše občane veliko večjo 
mobilnost, pokretnost,« je dejala.

»Gre za vesel dogodek, saj se vam ne bo potrebno več mučiti 
do zdravstvenega doma, ampak vas bo pripeljal avtobus,« 
pa je po prvi vožnji dejal predsednik Društva upokojencev 
Grosuplje Drago Andročec.

Tako Drago Andročec kot občinska svetnica Marina Rački 
pa sta poudarila, da kljub temu, da je uvedba minibusa del 
projekta »Starosti prijazna občina Grosuplje«, je ta namenjen 
vsem občanom, je velika pridobitev prav za vse, posebej če 
naše počutje ni najboljše in se moramo seveda odpraviti do 
zdravstvenega doma, pa za invalide, za mamice z otroki.

Jana Roštan

SHEMA LINIJE AVTOBUSNA POSTAJA
GROSUPLJE – ZDRAVSTVENI DOM GROSUPLJE

VOZNI RED LINIJE AVTOBUSNA POSTAJA GROSUPLJE – ZDRAVSTVENI DOM GROSUPLJE

Minibus.

Z minibusom do Zdravstvenega doma Grosuplje.

odhod

POSTAJALIŠČA 1 2 3 4 5 6 7 8

Grosuplje AP 06:10 07:30 08:30 10:30 12:30 14:50 15:45 18:30

Adamičev spomenik 06:11 07:31 08:31 10:31 12:31 14:51 15:46 18:31

Zdravstveni dom 06:14 07:34 08:34 10:34 12:34 14:54 15:49 18:34

Knjižnica 06:15 07:35 08:35 10:35 12:35 14:55 15:50 18:35

Grosuplje AP 06:17 07:37 08:37 10:37 12:37 14:57 15:52 18:37

prihod
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Otvoritev Medobčinskega razvojnega centra
Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje
V četrtek, 6. oktobra 2016, je v Družbenem domu Grosuplje 
v sproščenem in nasploh zelo prijetnem ozračju potekala 
slavnostna otvoritev Medobčinskega razvojnega centra Občin 
Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje, ki je z delovanjem pričel 1. 
9. 2016.

Dogodek je odprla sopranistka Iris Bečaj iz Trebnjega s čutno 
zapetima himnama, slovensko in evropsko, takoj zatem pa je 
zbrane nagovoril gostitelj mag. Dušan Hočevar, direktor občinske 
uprave Občine Grosuplje. Na samem začetku je opravičil odsotnost 
župana Občine Grosuplje dr. Petra Verliča, ki se slovesnosti 
zaradi neodložljivih obveznosti ni mogel udeležiti. Po uvodnem 
pozdravu je grosupeljski direktor zbranim povedal, da smo na 
Občini Grosuplje v letu 2015 sprejeli Dolgoročni občinski strateški 
načrt 2015-2020, v katerem smo zasnovali strategijo oziroma 
vizijo 3G, ki pomeni, da bodo občino upravljali gospodarno, 
razvijali gostoljubno in usmerjali globalno, ustanovitev MRC-
ja pa je korak v tej smeri. S sodelovanjem med tremi občinami 
bo razvojni preboj preko občinskih meja in tudi preko meja 
Republike Slovenije v Evropo in svet veliko lažji. Čeprav je bila 
Občina Grosuplje na področju pridobivanja sredstev zelo uspešna 
že v preteklih letih, se je pobudi Občin Ivančna Gorica in Trebnje 
za ustanovitev MRC-ja z veseljem pridružila, saj bo v perspektivi 
2014-2020 in tudi tisti za njo potrebna profesionalizacija, ker bo 
EU sredstva vse težje pridobivati. »Vsem trem občinam želimo, da 
bi se uspešno razvijale naprej in da se v prioritetah, ki jih je Evropska 
unija zapisala v svojih strateških dokumentih za obdobje 2014-2020, 
zares prepoznamo in jih tudi izkoristimo,« je še dejal.

Župan Občine Ivančna Gorica Dušan Strnad je v svojem 
nagovoru povedal: »Pri ustanovitvi razvojnega centra gre za tri 
sorodne občine, tako po legi kot številu prebivalcev, seveda pa tudi 
po ciljih, kar je najbolj pomembno. V sedanji finančni perspektivi 
bo potrebno sredstva pridobivati na drugačen način kot v prejšnji. 
Sedaj je potrebno imeti precej več strokovnega znanja, da bi uspeli 
na razpisih. Potrebnih je več mednarodnih povezav, saj so razpisi 
zelo različni in na različnih nivojih. Če želimo uspeti, se moramo 

med seboj povezati. Vesel sem, da smo se dogovorili s sosednjima 
občinama in v zelo hitrem času vzpostavili to skupno občinsko 
upravo, ki ji rečemo medobčinski razvojni center.« Dodal je tudi, 
da želi biti vsaka občina uspešna na več področjih. Javni zavodi, 
podjetniki, društva, krajevne skupnosti so med tistimi akterji 
v lokalni skupnosti, ki najbolje poznajo potrebe občine in tudi 
pogosto izrazijo svoja pričakovanja. »Ta center bo poskušal pridobiti 
sredstva tudi za njihov namen,« je še dodal.

Župan Občine Trebnje Alojzij Kastelic je MRC opisal kot službo, 
ki bo vsem trem občinam služila v smislu povezovanja in iskanja 
zunanjih virov financiranja raznih projektov. Dodal je: »V centru 
smo organizirane tri velike občine, ki lahko v prihodnje pomenimo 
tudi začetek regije. Pri odprtju centra se je zbrala množica ljudi 
iz javnih zavodov, ki jih želimo med seboj povezati, da bi skupaj 
kandidirali na razpisih. Pričakujemo in verjamemo, da bomo čez 
dve leti ponosno gledali na ta naš razvojni center. V centru imamo 
strokovno usposobljene osebe, ki bodo kvalitetno opravljale delo, 
pridobivale informacije in razvijale ideje.«

Jasmina Selan, vodja MRC-ja, se je vsem zbranim zahvalila za 
udeležbo, nato pa MRC predstavila z organizacijskega vidika 
ter predstavila naloge in vrste projektov, ki jih bo center izvajal. 
Zbrane je nagovorila in povabila k sodelovanju: »V prihodnje 
bomo ključne lokalne akterje večkrat povabili k sodelovanju 
z namenom skupnega razvoja projektnih idej in podpore pri 
strokovni utemeljitvi projekta. Verjamem, da lahko s skupnim delom 
dosežemo več in tako damo trem občinam razvojnega centra visoko 
dodano vrednost.«

Za konec je besedo povzel tudi mag. Franci Žohar z Ministrstva za 
javno upravo, Službe vlade za lokalno samoupravo, ki je aktivnosti 
županov Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje, ki so vodile k 
ustanovitvi medobčinskega razvojnega centra, pohvalil ter vsem 
skupaj zaželel veliko sreče in uspehov pri nadaljnjem delu.

Mateja Zupančič,
MRC Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje

Direktor občinske uprave Občine Grosuplje mag. Dušan Hočevar, 
župan občine Trebnje Alojzij Kastelic in župan občine Ivančna Gorica 

Dušan Strnad.

Vodja MRC občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Trebnje Jasmina Selan 
(druga z leve) s svojo ekipo.
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Veselimo se novih pridobitev v vasi Udje
V soboto, 10. septembra 2016, smo v vasi Udje slovesno 
predali svojemu namenu nove pridobitve, ki so se jih 
vaščani razveselili v zadnjem letu. »Zahvaljujemo se vsem, ki 
so na kakršenkoli način pripomogli k preplastitvi vaške ceste 
in k sanaciji propusta čez vodotok pod naseljem. Največja 
zahvala gre seveda Občini Grosuplje in Krajevni skupnosti Št. 
Jurij, ki sta ta projekt financirali, ter izvajalcu del gradbenemu 
podjetju Mapriproasfalt Ljubljana. Lepo se zahvaljujemo tudi 
Javnemu komunalnemu podjetju Grosuplje, da smo dobili 
nove vodovodne priključke in dva nova nadzemna hidranta,« 
so dejali.

Slovesnosti so prisostvovali župan Občine Grosuplje dr. 
Peter Verlič, direktor občinske uprave mag. Dušan Hočevar, 
poliški župnik Slavko Judež, predsednik Krajevne skupnosti 
Št. Jurij Milan Kumše in ostali člani sveta Krajevne skupnosti 
Št. Jurij ter vaščani Udja.

Predsednik Krajevne skupnosti Št. Jurij Milan Kumše se še 
spominja, ko se je dalo pred 30 leti iz teh krajev priti v Št. Jurij 
samo preko kolovoznih poti, nekatere so bile nekoliko širše, 
druge ožje. Kadar pa je bilo neurje, se ni dalo priti nikamor, 
mogoče je bilo namreč le s traktorji. Prebivalci Udja so že 
takrat stopili skupaj, pristopila je tudi občina, zbrali sredstva 
in cesta je bila narejena. Od takrat je minilo že 27 let.

Tako je bilo tudi sedaj. In preplastili smo odsek ceste skozi 
vas, prenovili propust čez vodotok pod naseljem, uredili 
javno razsvetljavo in obnovili vozni pas v klanec proti Vinu.

Da so se vaščani Udja povezali in stopili skupaj, je zaslužen 
tudi Janez Kozlevčar, ki se je ves čas zavzemal za to, da se v vas 
napelje optična napeljava in rekonstruira javna razsvetljava. 
Sam meni, da vasi s tako enotnostjo in tako pripravljenostjo 
za delo kot je Udje, najbrž ni.

»Če se povežemo, če smo enotni, potem so tukaj uspehi,« se 
je strinjal tudi župan dr. Peter Verlič. Povedal je še, da smo 
se povezale tudi tri Občine: Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Trebnje, ter ustanovile medobčinski razvojni center, katerega 
najpomembnejša naloga je pridobiti evropska sredstva za 
izvedbo dobrih projektov. In prepričan je, da se bo dalo z 
veliko energije, dobre volje še veliko narediti.

Župan, direktor občinske uprave in predsednik Krajevne 
skupnosti Št. Jurij so slovesno prerezali trak, župnik Slavko 
Judež pa je nove pridobitve v vasi tudi blagoslovil.

Prireditev je povezovala Klavdija Mehle, za res veselo vzdušje 
pa so poskrbeli harmonikarji. 

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič
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Nove pridobitve na Spodnji Slivnici
V soboto, 24. septembra 2016, smo na Spodnji Slivnici 
obeležili uspešen zaključek del urbanistične in prometne 
ureditve vasi ter pričetek ureditve vaškega jedra. Slovesnosti 
so prisostvovali župan dr. Peter Verlič, občinski svetnice in 
svetniki, predsedniki krajevnih skupnosti, častni kanonik 
Janez Kebe, dekan Janez Šket, pa seveda krajanke in krajani 
Spodnje Slivnice.

Prisrčno dobrodošlico je vsem zbranim zaželel predsednik 
Krajevne skupnosti Spodnja Slivnica Alojz Bavdek. »Danes 
smo se zbrali, da bi se skupaj poveselili ob uspešnem zaključku 
gradbenih del. Zaključili smo gradbeno obnovo pokopališča 
in pokopališkega obzidja. Pokopališče smo opremili z 
razsvetljavo. Dokončali smo izgradnjo vežice in žarnih niš. 
Zgradili smo novo krožišče ter dokončali varnostno ograjo. 
Obnovili smo spomenik padlim v narodno- osvobodilnem boju 
in pripravili vse potrebno za njegovo dokončno umestitev v 
drugo vaško jedro. Dokončali smo temeljito prenovo doma 
krajanov,« je dejal Alojz Bavdek. Ob tem se je zahvalil vsem 
krajanom Spodnje Slivnice za potrpljenje v času gradbenih 
del, ko je bil promet oviran, pa tudi projektantom in vsem 
izvajalcem del ter občinski upravi in županu dr. Petru Verliču, 
ker so razumeli njihove potrebe, prisluhnili njihovim željam 
ter pomagali zagotoviti potrebna sredstva.

Obnova pokopališča je bil velik projekt za njihovo krajevno 
skupnost, saj ob pokopališču poteka glavna vaška 
prometnica. Vas je zgrajena na tradicionalen način. Hiše 
in gospodarska poslopja so strnjeni ob poti, zato ni dovolj 

prostora za izgradnjo pločnika, ki bi bil ločen od vozišča, 
z ureditvijo križišča pa so učinkovito omejili hitrost vozil, 
povečali pretočnost križišča in s tem izboljšali prometno 
varnost. Spomenik padlim v narodno-osvobodilnem boju so 
prenovili in prestavili na začasno lokacijo, pričeli pa so tudi že 
z gradbenimi deli v drugem vaškem jedru, kjer bo spomenik 
našel svoj novi prostor.

Na Spodnji Slivnici so nekoč že imeli krožišče, saj je promet 
do leta 1943 potekal okrog vaške kapelice, vendar pa so jo 
med 2. svetovno vojno razdejali. »Od sedaj naprej pa nas na 
pilček spominja Marijina kapelica v pokopališkem zidu,« je še 
dejal Alojz Bavdek. 

Župan dr. Peter Verlič pa je povedal, da so vse te pridobitve 
plod dobrega dela Krajevne skupnosti Spodnja Slivnica, pa 
tudi rezultat dobrega sodelovanja med Občino in krajevno 
skupnostjo. »V slogi je moč in za dobre projekte se vedno najdejo 
sredstva. In še nekaj je pomembno, občina Grosuplje bo takrat 
razvita, ko bo zadnji kraj v naši občini imel vsaj približno takšno 
infrastrukturo, kot jo ima danes mesto,« je dejal župan. »Za nas 
so vsi projekti enako pomembni. Ni večjega, ni manjšega, vsak 
projekt, ki si ga kraj želi, je pomemben,« je še dejal in dodal, da 
bomo kmalu pričeli z obnovo ceste proti Grosupljemu.

Nove pridobitve na Spodnji Slivnici sta blagoslovila dekan 
Janez Šket in častni kanonik Janez Kebe, župan in predsednik 
Krajevne skupnosti Spodnja Slivnica pa sta slovesno 
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Podjetje Hidroinženiring je skupaj s svojim partnerjem v 
Srbiji pridobilo projekt izgradnje čistilne naprave v občini 
Čajetina na Zlatiboru v Srbiji. Ker gre za podoben objekt 
kot v naši občini, so izrazili željo, da bi si ogledali referenčen 
objekt, torej našo novo čistilno napravo.

V četrtek, 8. septembra 2016, sta tako župan dr. Peter Verlič 
in direktor občinske uprave mag. Dušan Hočevar v prostorih 
občinske hiše sprejela predstavnike podjetja Hidroinženiring 
in Občine Čajetina, pridružil pa se jim je tudi Darko Sahornik 

iz podjetja Daro, koordinator projekta Odvajanje in čiščenje 
odpadne vode v porečju Krke – 3. sklop, v okviru katerega je 
bila zgrajena naša nova čistilna naprava.

Župan dr. Peter Verlič in direktor občinske uprave mag. 
Dušan Hočevar sta jim sam projekt izgradnje čistilne naprave 
podrobneje predstavila, zatem pa je sledil še ogled tega 
referenčnega objekta.

Jana Roštan

Predstavniki podjetja Hidroinženiring in Občine Čajetina 
so si ogledali Čistilno napravo Grosuplje

prerezala trak in nove pridobitve tudi uradno predala 
svojemu namenu.

Ob tej priložnosti so se krajani Spodnje Slivnice spomnili tudi 
na tiste, katerih dela mogoče niso najbolj opažena, vendar so 
nam vsem v korist in v pomoč. Zaradi njih je svet lepši in bolj 
prijazen. Skromno darilo v znak pozornosti vseh krajanov 
sta prejeli Nada Gorenc, dolgoletna aktivistka Rdečega križa, 
ki je marsikomu olajšala težke trenutke življenja, ter Hema 
Gorc, ki že četrt stoletja skrbi za njihov božji hram in njegovo 
okolico.

Skromne spominke pa so ob tej priložnosti prejeli tudi 

župan dr. Peter Verlič, direktor občinske uprave mag. Dušan 
Hočevar, častni kanonik Janez Kebe, dekan Janez Šket in 
projektant obnove pokopališča Damjan Bradač.

K lepemu in prijetnemu vzdušju na Spodnji Slivnici sta 
prispevala tudi petje in ples. Zapel nam je Moški pevski zbor 
Šmarje – Sap pod vodstvom zborovodkinje Mojce Jevnikar 
Zajc, zapela in zaplesala pa folklorna skupina nadobudnih 
Radenčkov pod strokovnim vodstvom Olge Gruden.

Jana Roštan
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V ponedeljek, 18. julija 2016, je bila z 
izvajalcem del podjetjem CGP, d.d., 
podpisana pogodba za izgradnjo 
Podružnične šole Polica, še v istem 
tednu pa so se že pričela gradbena 
dela. Na prvi šolski dan, v četrtek, 
1. septembra 2016, je bil slovesno 
položen temeljni kamen za novo 
šolo, vse od tistega dne dalje pa težko 
pričakovana šola pridno raste.
Gradnjo nove šole gotovo z največjim 
zanimanjem spremljajo poliški otroci 
in se že veselijo dne, ko bodo prvič 
vstopili v nove prostore.
Nova šola bo zgrajena v 10 mesecih, 
sprejela bo 140 otrok od 1. do 5. 
razreda, imela pa bo tudi šolsko 
telovadnico ter zunanje igrišče.

Jana Roštan

Nova šola na Polici že pridno raste

O B V E S T I L O

Obveščamo lastnike psov in mačk, pri katerih je bil v obdobju od vključno 24. 11. 2015 
do vključno 25. 11. 2016 opravljen poseg sterilizacije ali kastracije, da Občina Grosuplje 

na svoji spletni strani http://www.grosuplje.si/ objavlja javni razpis za sofinanciranje 
sterilizacije in kastracije lastniških psov in mačk v letu 2016.

Rok za oddajo vlog poteče v ponedeljek, 28. 11. 2016.

Spoštovani občani in spoštovane občanke!
V sklopu priprave celostne prometne strategije občine 
Grosuplje smo pripravili krajšo interaktivno anketo. V 
želji, da bo strategija občine čim bolj prilagojena vašim 
predlogom in željam, vas vabimo k sodelovanju. Z njo boste 
pomagali izboljšati prometno ureditev in kakovost življenja 
ter pripomogli k trajnostnemu razvoju naše občine. Anketo 

lahko izpolnite anonimno ali pa vpišete svoje kontaktne 
podatke in si s tem zagotovite sodelovanje v nagradni igri.
Anketo pričnite izpolnjevati na spletni povezavi: https://goo.
gl/PDIO2k.
Vsi, ki bi želeli svoje ideje o prometni ureditvi umestiti v 
prostor, pa lahko svoj predlog sporočite na spletni povezavi: 
https://goo.gl/BAa48Q.
Naložbo sofinancirata Republika Slovenija in Evropska unija 
iz Kohezijskega sklada.

Občina Grosuplje

Vabljeni k sodelovanju v anketi na temo prometa v občini Grosuplje

O B V E S T I L O

Zavezance za plačilo NUSZ obveščamo, da se bo 24. 10. 2016 iztekel rok za plačila prvega obroka 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016. Prosimo vas, da plačilo izvedete pravočasno.
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Možnost najema počitniškega objekta
v Kranjski Gori in v Termah Čatež
Občina Grosuplje obvešča občane, da imajo v letošnjem letu mo-
žnost najema počitniškega objekta v Kranjski Gori ali v Termah Čatež.

Počitniški objekt v Kranjski Gori, s pogledom na kranjskogorsko 
smučišče, ponuja namestitev za 7 oseb (5 osnovnih ležišč + 2 dodatni 
ležišči), v počitniški hišici v Termah Čatež, ki se nahaja v neposredni 
bližini termalnih kapacitet, pa lahko počitnikuje do 6 oseb (4 osnovna 
ležišča + 2 dodatni ležišči).

Več informacij je dostopnih na www.grosuplje.si, pod zavihkom 
počitniški apartmaji, kjer si lahko ogledate tudi fotografije počitni-
ških objektov.  

Prijavo za oba počitniška objekta  uredite  v sprejemni pisarni Ob-
čine Grosuplje, Taborska cesta 2, 1290 Grosuplje.

Preveritev prostih terminov in ostale informacije lahko pridobite tudi 
po telefonu številka 01 7888 750 ali na elektronski naslov info@gro-
suplje.si.

Želimo vam prijetno počitnikovanje!

Občina Grosuplje

POZIV VOZNIKOM

Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Grosuplje, Ig in Škofljica poziva vse voznike motornih vozil 
k previdnosti in upoštevanju cestno-prometnih pravil pri vožnji. Medobčinsko redarstvo je že v mesecu 
septembru, s pričetkom novega šolskega leta, na območjih šol in šolskih poti izvajalo poostren nadzor, 
predvsem nad hitrostjo vozil v prometu. S poostrenim nadzorom nadaljujemo tudi v mesecu oktobru.

Starše, ki otroke vozijo v šolo, pozivamo, naj bodo pri obnašanju v prometu zgled svojim otrokom. 

Zagotovimo šolarjem varno pot v šolo, zato previdno in počasi!

OBVESTILO LASTNIKOM IN SKRBNIKOM PSOV!

Medobčinski inšpektorat in redarstvo občin Grosuplje, Ig in Škofljica zaradi psov, ki se prosto gibljejo po 
javnih površinah in tam opravljajo svojo potrebo, lastniki pa njihovih iztrebkov ne odstranjujejo, prejema 

čedalje večje število prijav. 

S tem obvestilom želimo opozoriti lastnike in skrbnike psov, da morajo na javnem mestu zagotoviti fizično 
varstvo psa, tako da je pes na povodcu, kar nalaga Zakon o zaščiti živali (Ur. l. RS, št. 38/13).  Posameznika, 

ki ne zagotovi fizičnega varstva psa, se kaznuje z globo 200 evrov. Pes se na javnih površinah (javni prostor je 
kraj, ki je pod določenimi pogoji dostopen vsakomur) ne sme prosto gibati, saj lahko predstavlja nevarnost 
za ljudi, pa tudi za  udeležence v cestnem prometu, za kar je predpisana globa za posameznika v višini 1000 

evrov po Zakonu o cestah ( Ur. l. RS, št. 109/10, 48/12, 36/14- odl. US in 46/15).

Težave se pojavljajo tudi s pasjimi iztrebki, ki niso samo estetski, temveč tudi zdravstveni problem. Dolžnost 
vsakega odgovornega lastnika psa je, da iztrebke z javnih površin pobere oz. odstrani.

Občinsko redarstvo bo v prihajajočih mesecih poostreno nadziralo ravnanje lastnikov oz. skrbnikov psov po 
določilih zgoraj citiranih zakonov.
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V okviru Kulturnega foruma Slovenske 
demokratske stranke smo se v oktobru 
do Strasbourga v Francijo odpravili tudi 
nekateri člani Občinskega odbora SDS 
Grosuplje. 

Že na poti smo naredili daljši postanek v nemškem mestecu 
Derendingen, kjer je Primož Trubar med letoma 1567-1586 
vodil župnijo in dokončal svoje največje delo, prevod Nove 
zaveze. Ogledali smo si tamkajšnjo cerkev sv. Gala, kjer je 
Primož Trubar tudi pokopan, ter se sprehodili do bližnjega 
evangeličanskega vrtca na Trubarjevi ulici, ki se  imenuje 
Hiša Primoža Trubarja. V sosednjem univerzitetnem mestu 
Tübingen smo lahko videli Morhartovo tiskarno, kjer je 
Primož Trubar leta 1550 natisnil prvi slovenski knjigi, 
Katekizem in Abecednik.

V Strasbourgu pa so nas v Evropskem parlamentu prijazno 
sprejeli evropski poslanci dr. Milan Zver, Romana Tomc 
in Patricija Šulin. Pobližje smo spoznali njihovo delo ter se 
seznanili z aktualnim dogajanjem v Evropski uniji in tudi z 
njeno vlogo v svetu.

Za nami je lepa in bogata izkušnja. Letos mineva 430-letnica 
smrti Primoža Trubarja, slovenskega književnika, ki je pred 
skoraj pol tisočletja z izdajo prve tiskane knjige postavil 
temelje za negovanje maternega jezika in še več, za narodno 
zavest družbe. S tem je tlakoval pot v samostojno  slovensko 
državo ter v barvito evropsko prihodnost. Ta se danes odraža 
v skupnosti samostojnih držav s sedežem v Bruslju in v 
Strasbourgu.

Občinski odbor SDS Grosuplje Vrtec na Ulici Primoža Trubarja v Deredingnu v Nemčiji,
poimenovan po Primožu Trubarju.

Srečanje v Kočevju
Že zgodaj spomladi smo se začeli 
dogovarjati o možnosti srečanja članic in 
članov DeSUS-a iz različnih sosedskih OO. 
Izoblikovala se je ideja o srečanju vseh 

članic in članov PO DeSUS Ljubljana in sicer 9. septembra 
2016, v Kočevju.

Udeležili smo se ga v velikem številu in se sredi petkovega 
dopoldneva z avtobusom odpeljali v 
Kočevje, kjer so nas prijazno sprejeli. 
Izrazili so nam dobrodošlico in nas posedli 
v zato pripravljen prijeten prostor ob 
jezeru. Po kratkih nagovorih vseh najvišjih 
predstavnikov republiškega, pokrajinskega 
in občinskega DeSUS-a, smo pričeli z 
druženjem, debatami, medsebojnim 
seznanjanjem in dialogi ob prijetni hrani in 
glasbi. Domačini so nas seznanili z delom 
in usklajevanji v poslanskih skupinah in 
parlamentu pri zakonodaji o gozdovih v 
Sloveniji. Veliko energije  so zato porabili 
prav člani in posamezniki DeSUS-a iz 

Kočevja. Čas je hitro mineval in v večernih urah smo se vrnili 
v Grosuplje.

Ob odhodu smo izrazili željo, da bi to srečanje postalo 
tradicionalno.

DeSUS
Zlatko Jagodič 

Srečanje z evropskimi poslanci v Strasbourgu
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Blagoslov obnovljene cerkve sv. Križa v Tlakah
V nedeljo, 18. septembra 2016, je v zaselku Sv. Križ v Tlakah 
kanonik ljubljanske stolnice Jože Plut blagoslovil obnovljeno 
cerkev sv. Križa.  Dogodku so prisostvovali tudi župan dr. 
Peter Verlič, direktor občinske uprave mag. Dušan Hočevar, 
predsednik Krajevne skupnosti Šmarje – Sap Janez Pintar, 
pa seveda tamkajšnji krajani in šmarski župnik dr. Bojan 
Korošak.

»Cerkvica pri Treh križih že stoletja varuje to sosesko. Njeni 
zvonovi so nas velikokrat obvarovali pred hudo uro. Žal pa je 
zob časa načel njeno podobo, zato je padla odločitev, da jo 
obnovimo,« so povedali krajani. V jeseni 2015 je tako cerkev 
res dobila prenovljeno streho. Ojačali so dotrajane dele 
ostrešja, zamenjali letve, dodali zračni kanal ter zamenjali 
kritino. V letošnjem letu pa je cerkev dobila nova okna, njeno 

Politika / Iz naših krajev
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zunanjost po novem krasi obnovljena fasada, zamenjali so 
dotrajane omete. Poleg tega lahko zunaj opazimo tudi 
nova vrata ter obnovljeno stopnišče v zvonik. Notranjost je 
polepšana s prepleskanimi stenami ter temeljito očiščenim 
pohištvom in oltarjem.

Zahvala, da je cerkev lepo obnovljena, gre številnim 
pridnim in zagnanim posameznikom, krajani pa so se 
posebej lepo zahvalili tudi župniku dr. Bojanu Korošaku, ki 
je s svojimi spodbudnimi besedami, nasveti in molitvami 
bdel nad njihovimi deli, ter Občini Grosuplje, ki je obnovo 
cerkve sv. Križa finančno podprla preko javnega poziva za 
sofinanciranje varstva kulturne dediščine.

Župan dr. Peter Verlič je povedal, da je Občina Grosuplje 
cerkev sv. Križa razglasila za kulturni spomenik posebnega 
lokalnega pomena in jo s tem zaščitila. Da smo uspeli 
dobiti sredstva, da smo cerkev in njeno zunanjost olepšali, 
je rezultat odličnega sodelovanja med Občino Grosuplje, 
Krajevno skupnostjo Šmarje – Sap in pa seveda Župnijo 

Šmarje – Sap. »S tem smo tudi pokazali, da nam je mar za našo 
tradicijo, za našo identiteto, za našo kulturo in za našo vero,« je 
še dejal župan.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič

V soboto, 21. 9., smo se v spodnjem delu Tlak zbrali Tlačanke 
in Tlačani, da bi očistili vodni vir, izvir Gorence in del javnega 
dobra, ki se je v nekaj letih povsem zarasel. Naloga, ki smo si 
jo zastavili, je bila tudi postavitev novega koša za košarko, ki 
nam ga je priskrbela KS Šmarje – Sap. Zbrali smo se, kot se za 
Tlačane spodobi, zgodaj zjutraj in ves dan vihteli sekire, žage 
in drugo vrtno orodje ter očistili območje manjših dreves 
in grmovja. Vmes so nas pocrkljale Tlačanke z kozarčkom 
rujnega, malico, za celotno ulico pa so pripravile izvrstno 
kosilo, tako da je bilo po dobrem kosilu kar težko zopet na 
»tlako«.

Do večera je bila večina dela opravljenega, sodelujoči pa z 
opravljenim zadovoljni. Sledila je skupna večerja in druženje 
do poznih nočnih ur.

Zahvaljujemo se vsem, ki so pripomogli, da je bil naš 1. tlaški 
dan uspešen, Krajevni skupnosti Šmarje – Sap in predsedniku 
Janezu Pintarju ter šmarskim gasilcem, ki so nam posodili 
mize in klopi, ter županu dr. Petru Verliču, ki nas je razveselil 
s svojim obiskom.

V imenu zaslužnih Tlačanov,
mag. Dušan Hočevar 

Tlaški dan
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V župniji Grosuplje je bilo 18. septembra 2016 žegnanje v 
podružnični cerkvi sv. Katarine v Mali Stari vasi.  Novembra 
2013 je bil obnovljen glavni oltar, letos pa je bila končana 
obnova dveh stranskih oltarjev, ki sta bila ob tej priložnosti 
blagoslovljena. Na levem stranskem oltarju sta 
upodobljena brata, sveti Primož in Felicijan, 
Rimljana, plemenitega rodu. Bila sta velika 
pričevalca vere,  skrbela sta za preganjane 
kristjane v času cesarja Dioklecijana.

V visoki starosti 80 let sta umrla mučeniške 
smrti. Na desnem stranskem oltarju pa je 
upodobljen sveti Urh, ki je bil  v 10. stoletju 
škof v Augsburgu v Nemčiji. Ustavil je 
državljansko vojno in pripomogel k ustavitvi 
prodora Madžarov. Bil je blag duhovni pastir. 
K njemu se priporočamo za razne bolezni in 
za srečno zadnjo uro. Obnova je potekala 
pod nadzorom  Zavoda za varstvo kulturne 
dediščine Slovenije. Restavratorska dela pa so 

opravili Aleš Vene in Marmorinke, Tadeja Kajzer Trajkovski, 
iz Ljubljane. Pri bogoslužju je sodeloval župnijski MePZ 
Zgodnja danica iz Grosupljega pod vodstvom Danice Kutnar.

Milena Nagelj, foto: Janez Šket

Posvetitev obnovljenih oltarjev v Mali Stari vasi

Ko človek pozabi na svoje korenine
Dogodki, ki so se dogajali minulo soboto, 17. 9. 2016, v 
našem prelepem kraju Polica, so me popolnoma osupnili, 
saj česa podobnega še nisem doživela. Od tod izvira moja 
želja, da svoje takratne občutke strnem v nekaj povedi, ob 
tem pa mi v mislih neprestano ostaja vprašanje, do kod sega 
človeška nestrpnost.

Nad Polico pri Grosupljem se je dvigovala jutranja megla. 
Ljudje in živali so bili skriti v varnem zavetju, pripravljajoč se 
na nov dan. Prav tako peščica kmetov, ki živijo tod okoli.

Jesen je že počasi trkala na vrata in z njo tudi zadnja kmečka 
opravila – siliranje, ki je učinkovita metoda pridelovanja 
krme, zimskega živeža za živino. Optimalni čas spravila cele 
koruzne rastline za silažo je v fazi voščene zrelosti. Kot se je 
dogajalo še našim živečim babicam in dedkom, tako se je 
dogajalo tudi to soboto.

Traktorji, prikolice, kmetje in kmetice so hiteli v jutranjih 
urah proti bližnjim poljem. Sledili so kombajnu, gospodarju 
koruznega polja, ki ga je skupaj z voznikom potrebno 
predhodno najeti več dni vnaprej. Hrumenje, smeh in 
govorjenje je opazila celotna vas Polica. Gume prikolic in 
traktorjev so se od same teže silaže pogrezala v blatna polja. 
Prikolice so se polne vračale do svojega cilja – silosa, vendar 
za sabo puščala blatne sledi. Pri tem pa so, zaradi moči vetra 
in upora, z njih padali koščki koruze. Takoj za njimi so stala 
brhka dekleta. Vsaka je vihtela s svojo metlo in čistila nered. 
S slabo prikrito nestrpnostjo so se srditi in razvneti obrazi 
obračali proti njim in jim tu in tam prisolili kakšen zloben 
stavek. Le čemu in zakaj?

Kar nekaj takšnih voženj si je sledilo od jutra do večera. Za 
končnim opravljenim delom ni bil le en človek, marveč več 

ljudi skupaj! Cela ekipa, četudi jim vreme v popoldanskem 
času ni bilo prav nič naklonjeno. Dež je kmetom delo precej 
otežil. Polja so postajala namočena, blato je požiralo gume 
kot lačna zver. Že ob prvem manjšem dotiku asfalta se je ta 
umazal in porjavel. Ceste so postajale vedno bolj podobne 
tistim v starih časih. »Ooo, hudo«, se je vnel strah med 
vaščani. Strah in pretirana občutljivost pred blatnimi cestami 
jih je privedel celo do tega, da so poklicali na pomoč policijo. 
Le čemu in zakaj?

Zdrava kmečka pamet pravi, da je načeto delo potrebno 
dokončati in za seboj pospraviti. Za končno čiščenje cest so 
poskrbeli ustrežljivi gasilci s Police. Brez pomislekov so se, s 
svojo zares veliko potrpežljivostjo, lotili dela in po nekaj urah 
vaške ceste spremenili v prvotno stanje. Zjutraj naslednjega 
dne je bilo v vasi Polica vse po starem. Nemir pa se še ni 
polegel. Naslednji dan je dodatno začinil še vaščan, ki je 
kmetom delil in belil svoje besede, podkrepljene z mastnimi 
kletvicami. Tem nesramnim in gorečim besedam, ki jih ni 
pričakoval nihče, je sledila tišina.

Potem se zopet vprašam; Le čemu in zakaj?

Kmetje so opravili odlično delo! Bravo! Potem pa tukaj nastopi 
beseda nestrpnost. Nestrpnost do kmetov, kmetijstva, trdo 
organiziranega dela od jutra do mraka. Prijave so se druga 
za drugo vrstile na Policijski postaji Grosuplje. Razlog – 
blatne ceste!? Ali obstaja merilo oziroma zakon, ki narekuje 
dovoljeno stopnjo blatnosti, po kateri naj bi se kmetje 
ravnali, da vedo, kdaj prenehati z delom???

Ko povežem med seboj odstavke, se mi začne dozdevati, 
da nisem doma v Sloveniji. Vaščani, mar ste pozabili na 
naše slovenske korenine? Včasih so bile generacije samih 
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Leto po prevzemu Pekarna Grosuplje
uspešno integrirana v skupino DON DON
Skupina DON DON je oktobra lani z nakupom Pekarne 
Grosuplje, najstarejše in najbolj uveljavljene pekarske 
znamke v Sloveniji, postala vodilno pekovsko podjetje 
v regiji. Po letu dni je Pekarna Grosuplje uspešno 
integrirana v skupino. V Pekarni Grosuplje je danes sedež 
DON DON-a za Slovenijo in Hrvaško. Pekarna Grosuplje 
nadaljuje z usmeritvijo v najvišjo kakovost, kar potrjuje 15 
zlatih odličij, ki so jih v pekarni prejeli. V novo tehnološko 
opremo za pripravo testa z dodajanjem kvasnega nastavka 
so vložili 600.000 evrov. 

600.000 evrov za avtomatizirano pripravo predtesta

Največjo investicijo skupine DON DON v Pekarni Grosuplje v 
preteklem letu dni predstavlja namestitev nove tehnološke 
opreme za pripravo testa z dodajanjem kvasnega nastavka 
(oziroma predtesta) v skupni vrednosti 600.000 evrov. 
Pekarna Grosuplje bo s to tehnologijo priprave testa od 
oktobra naprej kakovost svojih izdelkov postavila še višje, saj 
izboljšuje aromo, svežino in polnost okusa izdelkov. Priprava 
testa s kvasnim nastavkom je znana in v omejeni uporabi 
pri slovenskih pekarjih. DON DON s Pekarno Grosuplje pa 
bo prvi med pekovskimi podjetji v Sloveniji, ki bo ta v celoti 
avtomatiziran tehnološki postopek uvedel v svoj proizvodni 
proces.

Kruh in pecivo Pekarne Grosuplje so pripravljeni iz 
prvovrstnih sestavin, več kot polovica izdelkov nima dodanih 
aditivov. Visoko kakovost njihovih izdelkov dokazujejo zlata 
odličja, ki jih podeljuje Gospodarska zbornica Slovenije kot 
najuglednejše priznanje na področju pekarstva v Sloveniji. 
Pekarna Grosuplje je letos prejela 15 zlatih odličij za najvišjo 
kakovost izdelkov.

DON DON letos uvedel 15 novih izdelkov

Skupina DON DON zagotavlja najvišjo kakovost izdelkov in 
storitev, zato so njihove aktivnosti usmerjene v ustvarjanje 
novih, inovativnih izdelkov. V procesu razvoja tradicionalne 

postopke priprave združuje z najnovejšimi tehnološkimi 
rešitvami. V letošnjem letu je DON DON iz obeh proizvodnih 

enot, Kranj in Grosuplje, na slovenski trg uvedel 15 novih 
izdelkov, med njimi: Ovseni kruhek z zdravstveno trditvijo, 
Polnozrnati Krjavelj, Pirin Skorjavc, izboljšani Sosedov kruh 
in več vrst pekovskega peciva, za blagovno znamko Tvojih 
5 minut pa več novih izdelkov v skupinah sendviči, cvrto 
pecivo in pakirani izdelki.

Pekarna Grosuplje tudi pod lastništvom skupine DON 
DON ostaja strateški partner  trgovske družbe Mercator, 
prejšnjega lastnika.

V Srbiji DON DON postavlja novo tovarno toasta, ki bo 
najsodobnejša v regiji. Njena zmogljivost bo 80.000 kosov 
toasta dnevno. Investicija je ocenjena na 10 milijonov evrov, 
proizvodnja, iz katere bodo oskrbovali trge Srbije, Slovenije, 
Hrvaške, BiH, Bolgarije in Romunije, pa bo stekla spomladi 
2017.

Maja Maroša

kmetov in trdega dela, danes pa želite imeti ob kmetijsko 
pridelovalnih površinah mestne ceste? Ceste so bile po 
opravljenem delu čiste. Res ne istega večera, sredi noči pa 
že. Morda ste imeli res umazane, nam ljube jeklene konjičke. 
In to je razlog za nestrpnost, prijavo? Le čemu in zakaj?

Vedite:

»Nobenega dvoma ni, da delo in kmetijstvo simbolizirata 
Slovenijo in uspešno gospodarstvo na kmetiji pomeni 
pravzaprav nacionalno ekonomijo, ki je nujen pogoj 
nacionalnemu obstoju!« (Povzeto po Gustav Šilih, Beli dvor, 
1938).

Kmetijstvo naj živi, dovolite, da ga vodijo slovenske korenine 
in pari predanih, delovnih rok!!!

Natalija P. Čeh
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OOZ GROSUPLJE NA 
49. MEDNARODNEM 
OBRTNEM SEJMU V CELJU  

OOZ Grosuplje je 
tudi letos omogočila, da so se septembra v sklopu 49. 
mednarodnega obrtnega sejma (MOS) v Celju na skupnem 
razstavnem prostoru predstavili obrtniki in podjetniki iz 
občine Grosuplje. Javnemu povabilu k razstavljanju, ki ga 
sofinancira tudi Občina Grosuplje, so se odzvali STUDIO 75B 
Jožefa Koželj, s.p., iz Spodnje Slivnice, podjetje FIBB sistemi, 
d.o.o., iz Velike Stare vasi ter SVETILA SVETEK Janez Svetek, 
s.p., iz Velikega Mlačevega. Podjetje Studio 75b je družinsko 
podjetje, ki svojo osnovno dejavnost izdelave oblek po meri 
s pomočjo dveh mladih sinov širi še na področje notranje 
dekoracije ter izdelave unikatnih lesenih izdelkov. FIBB 
sistemi, d.o.o., je izvozno usmerjeno podjetje, ki se ukvarja 
z regeneracijo odpadne plastike za ponovno uporabo v 
proizvodnji najrazličnejših plastičnih izdelkov, med drugim 
namenjenih tudi za gradbeništvo. Podjetje Svetila Svetek 
pa ponuja rešitve za osvetljevanje prostorov s pomočjo 
lastnih unikatnih svetil, ki jih odlikuje nizka poraba in visoka 
življenjska doba delovanja .

OZS Slovenija, katere del je OOZ Grosuplje, je dolgoletni 
soorganizator MOS-a, zato lahko pod bistveno boljšimi 
pogoji zakupi razstavni prostor. Skupaj s sofinanciranjem 
Občine Grosuplje lahko na ta način omogočimo razstavljanje 
obrtniku ali manjšemu podjetniku, za katerega je razstavljanje 
na MOS-u v Celju v normalnih okoliščinah prevelik finančni 
zalogaj. Na OOZ Grosuplje hkrati vsako leto svojim članom 
priskrbimo številne brezplačne vstopnice, saj se zavedamo, 
da MOS nudi podjetnikom in obrtnikom odlično platformo 
za nove povezave s tujimi trgi. MOS v Celju velja za največji 
sejem v JV delu Evrope, letos ga je obiskalo blizu 125.000 
obiskovalcev, kar je 2 % več kot lani, predstavilo pa se je 
več kot 1.500 razstavljavcev iz 35 držav. MOS naslednje 
leto praznuje petdeseti jubilej, zato že sedaj poziv vsem 
zainteresiranim podjetjem, ki bi se želeli predstaviti 

na njem. Za konec še zahvala v imenu prej omenjenih 
razstavljavcev in OOZ Grosuplje, Občini Grosuplje, županu 
in občinskemu vodstvu za letošnjo podporo pri razstavljanju 
na Mednarodnem obrtnem sejmu v Celju. Hvala. Se vidimo v 
Celju zopet prihodnje leto.                                     

DAN PODJETNOSTI NA GROSUPLJEM V JESENI, 17. 9. 2016

Povpraševanje lokalnih obrtnikov in podjetnikov po 
brezplačnih stojnicah na festivalu Grosuplje v jeseni je letos 
preseglo vsa pričakovanja. Svojo ponudbo je predstavilo 
več kot 20 podjetij, ki so bili kljub slabšemu vremenu z 
obiskanostjo svojih stojnic več kot zadovoljni in so obljubili, 
da se drugo leto ponovno vrnejo. Na Dnevu podjetnosti 
v sklopu Grosupljega v jeseni so se predstavili: BARABIN 
GAŠPER KOROŠEC, S.P., AVTOPREVOZNIŠTVO RAFKO 
JAKLIČ, S.P., JINGARNA TANJA ZAJC, S.P., DOBO DOBOVŠEK 
TATJANA, S.P., PARKET BIRO MIHA KORENČ, S.P., METKA 
TRADING, D.O.O., TOKEN URŠA LANDIS, S.P., FAME UNIKATI, 
UMI UROŠ VOVK, S.P., BARBIO`S BARBARA MEŽA, S.P., COFEK 
JANJA NOVAK, S.P., LACMAR, D.O.O., MAREX, D.O.O., FIBB 
SISTEMI, D.O.O., KOGAST SISTEMI, D.O.O., AVTO CENTER 
JEROVŠEK, D.O.O., AVTOTEHNA VIS IN POTOKAR, D.O.O., 
AVTOVAL, D.O.O., AVTOSERVIS BOH, D.O.O., in AG AVTO, 
D.O.O.

Seminar »KAKO S ČIM MANJ STROŠKI DELNO ALI V CELOTI 
PREOBLIKOVATI S.P.«, v četrtek, 10.11.2016, ob 10.00, 
v Domu obrtnikov v Grosupljem. Prijavnice in dodatne 
informacije najdete na www.ooz-grosuplje.si. Vabljeni.

DEDEK MRAZ NA OOZ GROSUPLJE: člani zbornice 
vabljeni, da prijavite svoje otroke in otroke zaposlenih na 
tradicionalno obdaritev dedka Mraza, ki bo v torek, 13. 12. 
2017, v Kulturnem domu Grosuplje.  Prijave, ki jih skupaj z 
ostalimi informacijami najdete na www.ooz-grosuplje.si, 
zbiramo do 30. 11. 2016. Vabljeni.

POVABILO K ODDAJI VLOG ZA  SOFINACIRANJE 
INDIDVIDUALNIH IZOBRAŽEVANJ.  V okviru Javnega 
povabila k sofinanciranju izobraževanja in usposabljanja 
enot malega gospodarstva na področju OOZ Grosuplje v letu 
2016, ki ga sofinancira Občina Grosuplje, lahko upravičenci 
(podjetja iz občine Grosuplje z do 50 zaposlenimi) samo še 
do 31. 10. 2016 na OOZ Grosuplje vložite zahtevek za delno 

Podjetniški kotiček z OOZ Grosuplje
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Izobraževalni zavod Znanje je v sodelovanju z Občino 
Grosuplje in Obrtno-podjetniško zbornico Grosuplje 
organiziral 3. srečanje podjetnic občine Grosuplje, ki je pod 
naslovom Od nič do uspeha  potekalo 6. oktobra 2016 v Domu 
obrtnikov v Grosupljem.

Zbrane sta pozdravila mag. Martina Šetina Čož v imenu 
organizatorja in Milan Sašek kot predsednik Obrtno-
podjetniške zbornice Grosuplje, nato pa je udeleženkam tudi 
letos spregovoril dr. Peter Verlič, župan Občine Grosuplje, v 
družbi mag. Dušana Hočevarja, direktorja občinske uprave 
Občine Grosuplje.

Štirideset podjetnic je poskrbelo za prijetno srečanje, 
polno sproščenosti, dobre volje in pozitivne energije. S 
predavateljico Uršo Žorž smo razmišljale o pomenu strasti 
za uspeh na podjetniški poti. Svoje izkušnje so z nami delile 
uspešne podjetnice: Jerneja Kamnikar (VIVO Catering), Ema 
Pogačar (Conditus),  Barbara Meža (Barbio's) in Tatjana 
Dobovšek (DOBO). 

V neformalnem druženju smo osvežile 
stara poznanstva in spletle so se nove 
poslovne vezi. Nasmejani obrazi 
udeleženk, ki so odsevali zadovoljstvo 
in novo energijo za nove izzive 
vsakdanjega delovnega okolja - vse 
to so potrditve, da je srečanje doseglo 
svoj namen. Iskrena hvala Občini 
Grosuplje in Obrtno-podjetniški 
zbornici Grosuplje za vso podporo in 
pomoč.

Drugo leto pa spet na novo snidenje 
…

Izobraževalni zavod Znanje

Za samostojno podjetniško pot se ženske ne odločimo kar tako. 
Žene nas volja, ideja, notranje zaupanje in ljubezen do dela, ki ga 
opravljamo. Zato je tako lepo in vzpodbudno slišati tudi zgodbe 
drugih pogumnih podjetnic, ki so na srečanju delile z nami svoje 
vzpone in tudi padce. Res, super srečanje!

Elizabeta R. Pepevnik,
OCEAN Solna terapija Grosuplje

------------------ 
Priznam, da mi je bilo ob številnih obveznostih to srečanje kar 
malo izven plana, a ta dan je bil FANTASTIČEN. Počutila sem se 
tako dobro, kot že dolgo ne. Toliko pozitivne energije, da sem vse 
poslušala z odprtimi usti! HVALA za vabilo!

Ema Pogačar, Conditus
------------------ 
Sproščeno, prijetno, vrhunsko organizirano! Odličen dogodek 
za spoznavanje podjetnic iz Grosupljega in okolice in s tem 
povezovanja podjetnic. Skupaj smo močnejše! Po dogodku sem 
ponovno začutila: VSE JE MOGOČE, če si le upaš in delaš s srcem, 
dušo in seveda zelo profesionalno. Želim si, da bi bili podobni 
dogodki večkrat letno. Že vnaprej se veselim 4. srečanja, ker sem 
prepričana, da nas bo še več kot 40! Jaz osebno sem spoznala kar 
nekaj podjetnic, ki jih prej nisem poznala. Z nekaterimi od njih, 
sem prepričana, bom sodelovala.

Jasmina Kozel Harley, AROMAlab
------------------ 
Srečanje podjetnic v Grosupljem je bil zame eden od dogodkov, ki 
mi bo še dolgo ostal v spominu. Kljub temu da vsako leto obiščem 
kar precej podobnih dogodkov doma in v tujini, je bil ta poseben. 
Organizatorki Martini je uspelo zbrati uspešne podjetnice, ki so 
me navdušile s svojimi zgodbami, entuziazmom ter predvsem 
neizmerno voljo do uspeha. Na dogodku je bilo prav tako 
poskrbljeno za mreženje in degustacijo nekaterih izdelkov. V 
prihodnje si želim še več takih dogodkov.

mag. Maja Novak
Akademija za inovativni marketing

OD NIČ DO USPEHA - 3. Srečanje podjetnic Občine Grosuplje

povračilo stroškov poljubnega izobraževanja, ki  ste se ga 
vi ali vaši zaposleni udeležili v letu 2016. Več na www.ooz-
grosuplje.si.

Dodatna pojasnila na OOZ Grosuplje, ooz.grosuplje@ozs.

si, 01-786 51 30, www.ooz-grosuplje@ozs.si, kjer smo Vam 
na voljo tudi za kakršna koli vprašanja poslovne narave. 
Vabljeni!

Janez Bajt, univ. dipl. oec., OOZ Grosuplje
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Dvorišče pred Županovo jamo ob 13. uri, v soboto, 8. 
oktobra. Vse je že pripravljeno. Mizica, na kateri je terarij z 
živim polhom, živalco, zaradi katere smo se današnjo soboto 
zbrali. Ob njem drobcena lobanja miške, kune, bobra ter 
kožica polha. Še nekaj prospektov in prijazen informator iz 
ljubljanskega ZOO-ja. Na nasprotni strani je vse pripravljeno 
za projekcijo in predavanje o polhih. Tudi nekaj starih, 
različnih pasti je razstavljenih. Dva člana polharskega društva 
iz Loške doline sta vedela veliko povedati o dolgoletni 
tradiciji lova in življenju polhov v svojem okolju.

Na mizici pod verando je Maja animirala najmlajše, da so 
iz želodkov, divjega kostanja, listov, vejic, barvic in lepil 
ustvarjali čudovite, enkratne podobe, risbice v 3D dimenziji. 
Nekaj otročkov je plezalo ob skalni steni dvorišča med 
dvema stojnicama, kjer je Andreja ponujala srečke bogatega 
srečelova in članica Društva za ohranjanje dediščine Gradež 
izdelke suhega sadja. Na koncu dvorišča, v kiosku, je Marija 
ponujala prospekte in kartice Županove jame ter seveda 
vstopnice za ogled jame. Nad dvoriščem, na vrhnjem platoju 
pa so že prižgali taborni ogenj za kasnejšo peko kostanja.

Ob običajni uri, ob 15h, je bil ogled jame, ki se ga je udeležilo 
kar nekaj obiskovalcev polharskega dne. Lepote jame so 
bile, kot ob vsakem obisku, vzrok za vzklike začudenja in 
seveda občudovanja neverjetnih barvastih oblik »zlepljenih 
apnenčastih kapljic«. V Permetovi dvorani pa so tokrat 

PREDAVANJE O POLHIH, V OZADJU OTROŠKA DELAVNICA

90-LETNICA ODKRITJA ŽUPANOVE JAME
na starih razglednicah
Kako je bila odkrita Županova jama? 

Župan Ponove vasi 
Josip Perme se je 
zanimal za kraške 
pojave. Že v osnovni 
šoli ga je za jamarstvo 
navduševal učitelj 
Remic. Ko je bil v 
vojski v Postojni, jih 
je poveljnik peljal v 
Postojnsko jamo in 
lepote krasa so ga 
tako navdušile, da 
je začel raziskovati 
Ledenico in plezati 
po nekem stranskem 
rovu.

Kraški svet so 
raziskovali tudi štirje 
otroci: brat in sestra, 
Jože in Francka Perme, 
Franc Ogrinc in Jože 
Hribar so se igrali v 
gozdu, spustili so se 
v Ledenico in metali 
kamenje v kapnike, ki 
so viseli s stropa. Ko 
so se naveličali, so šli 

do Brezna pri Opolzkem kamnu in se spustili vanj po lestvi, 

ki so jo prinesli z bližnjega Tabora. Videli so nekaj kapnikov 
in sigo. Doma so z navdušenjem pripovedovali, kako lepe 
kapnike so videli. To je spodbudilo župana, da se je sredi 
košnje, 26. maja 1926. leta, odločil, da se bo spustil v Brezno 
pri Opolzkem kamnu in si ogledal kapnike, o katerih so 
pripovedovali otroci. S seboj je vzel soseda Ivana Ogrinca in 
njegovega sina ter svojega sina Jožeta.

Spet so si na Taboru sposodili lestev. Da bi dosegli dno 
brezna, so lestev z vrvjo privezali na smreko in se po njej 
spustili 10 m globoko. Svetili so si s svečami. Najprej so 
morali počistiti vso nesnago, ki so jo ljudje nametali v 
brezno: odpadni les, živalske kadavre, vejevje, listje. Odkrili 
so rov, po katerem so prišli do novega brezna. Otroke je 
poslal po novo lestev k cerkvi sv. Jurija v Št. Juriju. Spustili so 
se še globlje v podzemlje. Kmalu so prišli do novega brezna, 
ki je bilo pregloboko, zato so se vrnili. Videli so lepa kapnika, 
ki so ju poimenovali Svečnika. Okolica je bila obdana s sigo 
in prozornimi zavesicami.

Mimo teh kapnikov je vodil rov, ki se je po 15 m končal. Ko so 
že odhajali iz jame, so zagledali nov rov in po njem vstopili v 
Glavno dvorano, kjer so se zastrmeli v čudovite kapnike. Josip 
Perme je že razmišljal o tujskem turizmu, saj je bilo lepo kot v 
nebesih. Sveče so jim že dogorevale, ko so se začeli po lestvi 
vzpenjati nazaj na svetlo. Mračilo se je že, ko so prišli domov. 
Ženske so bile hude, ker so morale same sušiti in spravljati 
seno, Josip Perme pa je sanjal o lepoti podzemnega sveta in 
o tujskem turizmu.  

Marija Samec

Na razglednici, ki jo je posnel fotograf 
Janko Erjavec iz Stične in je bila poslana 

4. 5. 1929, stoji župan Josip Perme, 
odkritelj jame, ob po njem imenovanem 

Županovem kapniku.

Popoldne s polhi pri Županovi jami 
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V JAMI POD PODKOVNJAKI

prednjačili pogledi proti stropu, kjer je že začelo svojo 
zimsko počivanje  preko osemdeset podkovnjakov. Viseli so 
kot mali svinčeni vojakci, prilepljeni s parom nožic na strop.

Druženje pred Županovo jamo se je nadaljevalo pred 
tabornim ognjem ob grizljanju slastnega, dišečega pečenega 
kostanja. Ob veslih vižah harmonike in ob pravljicah o polhih, 
ki jih je Tanja tako lepo prebirala.

Zopet čestitke vodstvu in članom turističnega in okoljskega 
društva Županova jama za tako lepo uspelo prireditev. Vedno 
pa tudi ugotavljamo, da je premalo obiskovalcev.  Eden od 
»malih« vzrokov je tudi ne-vedenje. Če bi bilo v Grosupljem, 
kot nekoč, vsaj nekaj javnih (brezplačnih) oglasnih tabel, 
da bi lahko obvestila oz. plakate obesili le nekaj dni pred 
prireditvijo … 

 Marjan Trobec

Vsakoletna izvedba pohoda Po poti kulturne dediščine je 
eden od pomembnejših projektov Turističnega društva 
Šmarje – Sap, katerega primarni cilj je seznanitev udeležencev 
z etnološkimi in arheološkimi značilnostmi kraja. Vzbuditi 
želimo zanimanje krajanov in drugih za bogato zgodovino 
kraja, da bi doživljali dediščino kot vrednoto, ki jo je potrebno 
ohranjati za prihodnje generacije.

Letošnji pohod smo vsebinsko zasnovali s poudarkom na 
treh sakralnih objektih kraja: cerkvi Marijinega rojstva v 
Šmarju, podružnični cerkvi sv. Križa v Tlakah  in v naši župniji 
najstarejši cerkvi sv. Mohorja in Fortunata na Selih  iz 13. 
stoletja. Zgodovino vseh treh kulturnih spomenikov nam je 
predstavila arheologinja Maja Bricelj iz Centra za preventivno 
arheologijo, naša nekdanja sokrajanka. 

Postala je navada, da se vsak dogodek našega društva prične 
pod šmarsko lipo na trgu pred cerkvijo, kjer je bila izhodiščna 
točka tudi tokratnega pohoda. Pot smo nadaljevali do 
peskokopa London in naprej v dolino Ganjice do nekdanje 
Anžičeve domačije. Tu smo si  ogledali gradbena dela za 
odvodnjavanje z novo iztočno vrtino iz ponikovalnega polja 
Rupe (po domače Ponikve) in regulacijo potoka Ganjice,  ki 
so del gradbenih aktivnosti pri gradnji novega priključka na 
avtocesto. 

Iz doline smo nadaljevali pot skozi vas Gajniče do cerkve sv. 
Križa v Tlakah, kjer smo imeli krajši postanek. Prilegle so se 
domače slaščice, kavica in čaj naših članic in domačink. 

V notranjosti letos prenovljene podružnične cerkvice nam 
je arheologinja predstavila zgodovinsko obdobje, v katerem 
je cerkev nastala, in opisala značilnosti notranjosti objekta. 
Predsednik društva Jože Grozde je v kratkem nagovoru 
poudaril pomen zavedanja dediščine naših prednikov, 
zavedanja identitete naroda ter izpostavil premajhno 
odzivnost drugih družbenih deležnikov pri negovanju 
zgodovinskega spomina.

Posebno doživetje je pripravil mešani mladinski kvartet 
pod vodstvom zborovodkinje in naše krajanke Barbare 
Černe Strgar, ki vodi tudi mladinski cerkveni zbor v Šmarju. 
Občuteno zapete pesmi in odlična akustika so navdušile 
pohodnike. Zborovodkinja Barbara nam je predstavila potek 
obnovitvenih del cerkve in čustveno izrazila pomen in vlogo 
cerkvice skupaj s kapelico Trije križi  na življenje  krajanov.

Pot nas je vodila na Veliki Vrh, v Paradišče, na Cikavo in 
od tam na Sela, kjer smo si ogledali cerkev sv. Mohorja in 
Fortunata na Selih. Bogata kulturna dediščina in zgodovinske 
znamenitosti Šmarja in okolice so tematsko predstavljene na 
panojih  ob sami poti. 

Po šmarski poti kulturne dediščine
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Pohod smo zaključili na Sapu v gostišču SLAMAR ob veselem 
klepetu in sproščenem vzdušju.

Vsak naš pohod je rekreativne in izobraževalne narave. 
Razgiba telo in duha. Dodano vrednost pa so tokratnemu 
pohodu dali tisti udeleženci, ki so po poti obujali spomine, 
kako so v mladosti pešačili iz Gajnič skozi gozd v šolo, 
opisovali, kje so bili včasih  »bčki« (vaški izviri vode), kjer so 
ženske prale perilo, spet drugi so se spominjali opuščenih 
domačij in kmetij, nekdanjih vaščanov in anekdot iz tistega 
obdobja.

Veseli smo, da so se pohoda udeležili tudi pohodniki iz 
drugih krajev občine in od drugod.

Želimo si in vabimo, da si Pot kulturne dediščine Šmarja – 
Sapa ali vsaj del poti ogledate kadarkoli med letom, ne le na 
dan pohoda, ker je zanimiva, poučna, vredna ogleda. Torej, 
pot pod noge!

Za Turistično društvo Šmarje - Sap              
Ana Mislej

Kaj je prezračevanje? Prezračevanje je dovajanje zunanjega 
zraka v stanovanje ob hkratnem odvajanju notranjega zraka 
v zunanjost. S tem zamenjamo iztrošeni, nečisti in vlažni 
zrak s svežim, manj zasičenim z vlago. Izmenjava zraka med 
posameznimi prostori ob zaprtih oknih ni prezračevanje; s 
tem le prerazporedimo zračno vlago znotraj stanovanja. 
Okna so namenjena tudi prezračevanju! Sodobna okna 
imenujemo energijsko učinkovita: imajo dobre toplotne 
lastnosti in nizko prepustnost za zrak, s čimer se zmanjša 
nekontrolirano uhajanje toplote v zunanjost.

S tem precej prihranimo pri stroških za ogrevanje, a prav 
boljša zrakotesnost oken nam nalaga večjo skrb za redno in 
pravilno prezračevanje prostorov. Dobre toplotne lastnosti 
sodobnih oken so zagotovilo, da ob normalnih razmerah v 
stanovanju na notranji šipi ne bo prišlo do rosenja. Če do 
tega vseeno pride, sta lahko vzroka samo dva: konstrukcijska 
napaka ali pa, še verjetneje, preveč vlage v prostoru. Tipičen 
primer previsoke vlage v prostoru je zarošen spodnji del 
okna v spalnici ali otroški sobi v jutranjem času. Pojav izgine, 
ko prostor prezračimo. 

Primož Krapež, energetski svetovalec mreže ENSVET

Več o mreži ENSVET, spodbudah in kreditih Eko sklada za 
okoljske naložbe na www.ekosklad.si.

Pravila naravnega prezračevanja

Vsakoletna prireditev 
Grosuplje v jeseni privabi 
veliko obiskovalcev, ki jih 
pritegne bogat kulturni 
program, hkrati pa je 
to odlična priložnost za 
druženje s someščani. 
Seveda smo se za aktivno 
udeležbo na prireditvi 
odločili tudi učenci in učitelji 
OŠ LA Grosuplje. 

Danes vse večkrat omenjena 
dr. Ranko Rajović in dr. 
Janko Strel poudarjata 
pomen gibanja za celostni 
razvoj posameznika. Kljub 
pestrejšemu izboru športnih 
dejavnosti in boljšim 
pogojem, kot so jih bili 

deležni otroci v preteklosti, danes pri otrocih opažamo upad 
telesnih in motoričnih sposobnosti, vse več je otrok z ravnimi 
stopali in učencev, ki imajo težave pri pisanju, branju in 

računanju. Dr. Rajović opominja, da je gibanje pomembno za 
razvoj sinaps v možganih, ki so bistvene za učenje. Dr. Strel 
opozarja, da je za naše otroke pomembno, da najprej celostno 
razvijejo telo (npr. skozi gimnastiko ali atletiko), nato pa so 
pripravljeni, da se oblikujejo v športnike v posameznih klubih.

Odločili smo se, da bomo vse naše aktivnosti na prireditvi 
združili pod imenom Gibanje je kul. Učence smo povabili, 
da oblikujejo ekipe in se nam pridružijo pri štafetnih igrah z 

Gibanje je kul

Turizem / Ekologija
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žogo, kjer so med tekom razvijali ravnotežje, pozorni so morali 
bili na ovire. Pri gibanju je namreč pomembno, da zaposlimo 
možgane, saj tako omogočamo razvoj novih možganskih 
sinaps na različne načine (koordinacija rok, nog, oči, da so se 
spretno izognili oviram). 

Za obiskovalce smo pripravili zgibanko, s katero smo jih želeli 
ozavestiti o pomenu gibanja ter jih spomniti na že pozabljene 
igre in njihov pomen. Skozi igre, kot so frnikulanje, ristanc, 
ravbarji in žandarji, se otroci niso le družili, ampak so hkrati 
krepili tudi fizične sposobnosti in na nezavedni ravni poskrbeli 

za razvoj kognitivnih zmožnosti.

Ob športnih aktivnosti so potekale tudi ustvarjalne delavnice, 
kjer so otroci skupaj s starši izdelovali športne rekvizite. Veliko  
otrok je ponujene predloge nadgradilo in iz frizbijev so nastali 
ognjeni leteči zmaji in novi športni rekviziti.

Dan smo preživeli v prijetnem in sproščenem vzdušju, ki ga je 
žal prekinil dež. 

Janja Pečelin in Antonela Vovk

V Domu starejših občanov Grosuplje imamo v olimpijskem 
letu tradicionalno Domske olimpijske igre. Tudi letos so bile 
načrtovane. Zaradi prenove dela hiše smo bili čez poletje 
prostorsko omejeni in nismo trenirali disciplin, v katerih smo 
tekmovali prejšnja leta.

Tako smo izvedli samo medoddelčno tekmovanje v pikadu. 
Brez priprav, vsak dan na drugem oddelku, smo se zbrali v 
čajni kuhinji, postavili tarčo, v njo metali ježkaste 
žogice,  stoje, iz stola ali iz vozička, in držali pesti, 
da se oprimejo čim večje številke. Vsak sodelujoči 
je imel najprej štiri poskusne mete, naslednjih 
šest metov pa smo beležili v razpredelnice. 

V četrtek, 13. 10. 2016 , smo imeli finalno 
tekmovanje v jedilnici doma. V finalu je sodelovalo 
sedem najboljših posameznikov iz tekmovanj po 
oddelkih. Prvi trije so prejeli simbolične medalje 
in nagrade. Razglasili smo tudi najboljši oddelek 
po številu udeležencev tekmovanja in najboljši 
oddelek po povprečju zbranih točk.

Zaključek tekmovanja nam je polepšala in 
obogatila gospa VESELKA PEVEC, nosilka zlate 

medalje na zadnjih paraolimpijskih igrah. Kljub velikemu 
številu obveznosti, ki jih ima v dneh po vrnitvi iz Ria de Janeira, 
se je prijazno odzvala na našo prošnjo, nas obiskala, se nam 
predstavila in podelila medalje najboljšim tekmovalcem. Bili 
smo počaščeni in zahvaljujemo se ji za čas, ki ga je delila z nami.

Jožica Kralj

Mala Domska olimpiada

Kako malo je potrebno, da razveseliš znanca, soseda, 
sokrajana ali soobčana. Enostavno smo odpeljali 52 socialno 
šibkejših ljudi na izlet na morje. Rahlo oblačno, turobno jutro 
nam v torek, 6. 9. 2016, ni vzelo dobre volje, kajti zvrhano 
mero smo je prinesli s seboj. Avtobus je na svojo pot krenil 
ob 8h zjutraj. Prvič smo se ustavili na počivališču Risnik pri 
odcepu za Sežano. Tam smo razdelili rogljičke ter sezamove 
štručke, darilo Pekarne Grosuplje, nato smo jo veselo 

mahnili proti Piranu. Celotno pot smo si pestrili s petjem ter 
pripovedovanjem raznih dogodivščin.

Ogledali smo si Piran s Tartinijevim trgom, akvarijem 
ter cerkvijo svetega Jurija, ki tako lepo dopolnjujejo 
podobo Pirana. Napotili smo se mimo Kopra in Ankarana 
do Debelega Rtiča. Po izredno lepi dobrodošlici smo ob 
aperitivih dobili tudi šopek iz lovorovih vejic in rožmarina. 
Po okusnem kosilu smo se odpravili na obalo. Nekateri so se 

Morje za en dan
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V petek, 7. oktobra 2016, so se v romskem naselju Smrekec 
zbrali akterji, ki sodelujejo ali so sodelovali pri vzgojno-
izobraževalnem delu z mladimi Romi v Grosupljem. Občina 
Grosuplje je že leta 2006 na pobudo Fakultete za socialno delo 
Univerze v Ljubljani v romskem naselju Smrekec postavila 
modularni kontejner - učilnico, v katerem se izvajajo razne 
aktivnosti za mlade Rome, da bi se lažje in bolje vključili v 
slovenski izobraževalni sistem. Po besedah izvajalk programa 
je največja ovira pri izobraževanju Romov neznanje jezika ob 
vstopu v 1. razred osnovne šole. Zaradi otežene komunikacije z 
vrstniki pa so otroci največkrat tudi socialno izolirani.

Na podlagi teh dejstev so v začetnih letih študentke FSD kot 
prostovoljke enkrat ali večkrat tedensko izvajale učno pomoč 
za romske otroke. Kasneje se je z vključitvijo Centra za socialno 
delo Grosuplje delo nadaljevalo s projektom TiknoThem – 
Mali svet in vključitvijo lokalnih prostovoljk, nadgradilo pa 
leta 2011 z izvajanjem projekta Dvig socialnega in kulturnega 
kapitala v okolju, kjer živijo pripadniki romske skupnosti 
Inštituta za narodnostna vprašanja. Romski izobraževalni 
inkubator je bil v tem obdobju odprt 
vsak dan od 15. do 18. ure. Od leta 2014 
se aktivnosti izvajajo 6 ur dnevno, ciljna 
skupina so predvsem predšolski otroci, 
aktivnosti pa se udeležujejo tudi šolski 
otroci in mladostniki. Nosilec projekta 
Skupaj do znanja je Center za šolske in 
obšolske dejavnosti (CŠOD), in sicer preko 
projekta financira pedagoške delavce, ki z 
romskimi otroki pet dni na teden izvajajo 
vzgojno-izobraževalne, ustvarjalne in 
športne aktivnosti. Od januarja letos pa 
imajo po nagovoru vodje projekta Zorana 
Ogrizka iz CŠOD zagotovljen vir sredstev 
za izvajanje aktivnosti še nadaljnjih pet let. 

Prireditev ob 10-letnici delovanja so 
organizirale in vodile strokovne sodelavke, 
izvajalke aktivnosti v naselju, ki so skupaj 
s glasbenim gostom Rajkom Šajnovičem 
in otroki pripravile glasbeno-plesno-

igrani program. Z udeležbo in nagovori so 10-letno delovanje 
počastili romski svetnik Bruno Brajdič, vodja projekta Skupaj 
za znanje Zoran Ogrizek, predstavnik Občine Grosuplje, 
predsednik Komisije za romska vprašanja in predsednik KS 
Grosuplje Iztok Vrhovec, raziskovalec Inštituta za narodnostna 
vprašanja, ki raziskuje tudi romske skupnosti v Sloveniji, 
dr. Miran Komac, predstavnica CSD Grosuplje Maja Hribar, 
specialna pedagoginja Vzgojno varstvenega zavoda Kekec 
Grosuplje Maja Markovič s sodelavkami ter pedagoginji Janja 
Pečelin in Antonela Vovk z OŠ Louisa Adamiča Grosuplje. 
Program je z recitiranjem romske poezije obogatila tudi 
dramska igralka Vesna Anđelkovič. 

V svojem nagovoru je Iztok Vrhovec poudaril pomen delovanja 
prostovoljk in zaposlenih v romskem inkubatorju za uspešno 
vključevanje Romov.

Večletno delo se po besedah pedagoginj pozna pri 
vključevanju romskih otrok v šolo, saj so 10 let nazaj romski 
otroci iz Oaze pouk bolj redno obiskovali ter imeli bolj bogat 
besedni zaklad v slovenskem jeziku. V zadnjih letih pa se 

10 let dela z mladimi Romi v Smrekcu

V PONEDELJEK, 24. 10. 2016, OD 7. DO 12. URE, V OSNOVNI ŠOLI FERDA VESELA
V ŠENTVIDU PRI STIČNI

V TOREK, 25. 10. 2016, OD 7. DO 12. URE, V OSNOVNI ŠOLI DOBREPOLJE, VIDEM-DOBREPOLJE

V SREDO, 26. 10. 2016, OD 7. DO 13. URE, V  SREDNJI ŠOLI JOSIPA JURČIČA V IVANČNI GORICI

V ČETRTEK, 27. 10. 2016, OD 7. DO 13. URE, V RESTAVRACIJI HOTELA KONGO NA LJUBLJANSKI 
CESTI 65 V GROSUPLJEM

S seboj prinesite osebni dokument s fotografijo.

OBMOČNO ZDRUŽENJE RK GROSUPLJE VABI NA KRVODAJALSKO AKCIJO

sprehajali, drugi uživali na soncu, polovica udeležencev pa 
je veselo zaplavala v morju, ki je tisti dan imelo prijetnih 24 
stopinj. Pozno popoldne smo se odpravili domov, spremljalo 
nas je lepo petje vseh udeležencev, ki nas je zazibalo v naše 
spomine na otroštvo. 

Iskrena hvala vsem, ki so 52 socialno ogroženim omogočili 
vsaj en drugačen dan v letu: OBČINA GROSUPLJE, 
PEKARNA GROSUPLJE, FUNDACIJA DREVORED, MILŠPED IN 
PROSTOVOLJNI PRISPEVKI 

Predsednica KORK Grosuplje, Milena Mušič

Zdravje in sociala / Izobraževanje
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Zadnje poletne dni smo v naš vrtec sprejeli kar nekaj novih 
otrok. Lepo so se uvedli, sedaj pa skupaj vsak dan odkrivamo 
čare jeseni.

Hodimo na sprehode po bližnji in daljni okolici vrtca, vmes 
pa opazujemo drevesa, srečamo kakšno žival in seveda 
odkrivamo male in velike luže. Prav ponosne smo na naše 
najmlajše, saj je bil sprehod skozi vas Brezje pravi podvig za 
njihove male korake.

V tednu otroka, ki je potekal od 3. do 7. oktobra, smo 
strokovne delavke vrtca vsak dan pripravile razgibana 
doživetja. Otroci so tako ustvarjali z jesenskimi plodovi, 
imeli gibalno dopoldne na poligonu, pripravile smo jim 
lutkovno predstavo »Mojca Pokrajculja«. Teden smo zaključili 
z igralnim dopoldnevom, ko so  otroci prinesli od doma 
igračo, ki jo imajo najraje. V vrtcu je potekala tudi izmenjava 
lesenih igrač in knjig med otroki, s tem smo povečali interes 
za ponovno uporabo in recikliranje v vsakdanjem življenju.

Vsak dan se trudimo, da je dan v našem vrtcu zanimiv, doživet 
in predvsem, da se otroci tu dobro počutijo.

Klavdija Perko Zavodnik
strokovna delavka Zasebnega vrtca Sonček

Jesen v zasebnem vrtcu Sonček

»Svet, v katerem želim živeti« je bilo geslo letošnjega tedna 
otroka, ki smo ga v enoti Zvonček praznovali tako, da smo na 
obisk povabili različne organizacije, ki se ukvarjajo z zaščito 
in reševanjem ter posameznike, s katerimi smo popestrili 
dogajanje v vrtcu in dejavnosti za otroke naredili še bolj 
zanimive.

Skupaj s starimi starši smo obeležili mednarodni dan starih 
staršev, saj smo skupaj poskrbeli za medgeneracijsko 
druženje, uživali pa so tako otroci, kot tudi stari starši, ki so 
tako dobili vpogled v dogajanje v vrtcu, s svojimi izkušnjami 
in dejavnostmi pa so nam 
pričarali zanimivo dopoldne.

Obiskala sta nas lončarka 
in lončar, ki sta nam 
predstavila glino, s katero 
so otroci spretno rokovali, 
spoznavali material in 
oblikovali izdelke.

Seveda pa so otroci vedno 
navdušeni, ko nas obiščejo 
uniformirani predstavniki 
različnih organizacij. V tem 
posebnem tednu smo zanje 
pripravili presenečenje 
in organizirali obisk 
predstavnikov Slovenske 
policije, Slovenske vojske in 
gasilcev iz okoliških društev.

Vsak obisk je bil zanimiv na svoj način: policist in policistka sta 
predstavila delo policije, svoje pripomočke in odgovarjala na 
marsikatera otroška vprašanja, skupaj pa smo tudi ponovili 
pravila o prometni varnosti. Vojaki so nam predstavili svojo 
opremo, skrili smo se v vojaški bivak, nadeli smo si vojaška 
pokrivala, vzgojiteljice smo postale vojakinje, peljali pa smo se 
s čisto pravim vojaškim vozilom. 

Za zaključek tedna otroka pa smo v sodelovanju s PGD Žalna 
in PGD Velika Loka ter POŠ Žalna izvedli vajo evakuacije iz 
šolskega poslopja, nato pa so nam vedno prijazni in ustrežljivi 

Zvončkov teden otroka

povečuje prisotnost pri pouku in znanje slovenskega jezika 
tudi pri romskih otrocih iz romskega naselja Smrekec. V šolo 
vstopajo z bogatejšimi izkušnjami in z bolj razvitimi veščinami, 
kar vpliva na učni uspeh. Glede na boljše učne uspehe Romov 
jih veseli, da ima CŠOD zagotovljena sredstva tudi za nadaljnje 
pedagoško delo z mladimi Romi. 

V okviru prireditve je bila pripravljena tudi fotografska razstava 
o dogajanju v bivalniku teh 10 let z naslovom »Naših deset let« 
ali v romščini »Mangare deset berš«, ki je na ogled v Mestni 
knjižnici Grosuplje do konca novembra. 

Gregor Steklačič
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V tednu otroka, ki je potekal med 3. in 9. oktobrom 2016, je 
vrtec Pastirček, enota Vzgojno-varstvenega zavoda Kekec 
Grosuplje, obeležil 10. rojstni dan. Vrtec je že na zunaj vabil s 
praznično preobleko, ob vstopu pa je našo pozornost vzbu-
dil razstavni prostor, ki je ponujal ogled lutk, fotogalerijo 
gradnje vrtca in zanimivih aktivnosti, ki so pustile 
pečat v prehojenih letih (eko-vrtički, igralnice na 
prostem, srečanja s starši, gibalni dopoldnevi …).
Z otroki smo pripravili raznolike dejavnosti: peli 
smo otroške ljudske pesmi in rajali ob obisku Pa-
stirčka, izdelali pastirsko eko torto, se igrali pastir-
ske igre, ustvarjali z naravnimi materiali, poskusili 
pravo pastirsko malico in še mnogo zanimivega.
V četrtek, 6. oktobra, smo na dnevu odprtih vrat 
gostili, poleg staršev in šolarjev 1. razreda OŠ LA 
Grosuplje, prav posebne goste: z obiskom so nas 
počastili župan dr. Peter Verlič, direktor občinske 
uprave mag. Dušan Hočevar in ravnateljica VVZ 
Kekec Grosuplje Majda Fajdiga.
V gledališču »kamišibaj« smo se gostom predsta-

vili z igro Žabec Kvak, nato pa so po vseh oddelkih potekale 
zanimive ustvarjalnice. Župan dr. Peter Verlič je vsem čestital 
ob praznovanju in nam zaželel uspešno delo tudi v priho-
dnosti.

Klavdija Zajec Bobnar

Vrtec Pastirček prehodil že 10 uspešnih let

Osnovna šola Louisa Adamiča Grosuplje je postala najbolj 
kulturna slovenska osnovna šola leta 2016. Strokovna komi-
sija Javnega sklada RS za kultur-
ne dejavnosti (JSKD) je presodila, 
da OŠ LA Grosuplje med 56  slo-
venskimi osnovnimi šolami, ki so 
si letos prislužile naziv 'kulturna 
šola', izkazuje   najširšo in najka-
kovostnejšo kulturno dogajanje 
na različnih področjih. Gre za naj-
višje priznanje JSKD v Sloveniji 
na področju kulture za osnovne 
šole. 

Šola si je naslov pridobila z vsa-
koletnim delom na kulturnem 
področju. Na šoli umetniško 
kreativnost spodbujamo z udej-
stvovanjem in aktivnim sode-
lovanjem učencev pri različnih 
interesnih dejavnostih, v šolskih 
kulturnih skupinah in zasedbah, 
na prireditvah, tekmovanjih in 

izobraževanjih ter pri širših projektih, ki spodbujajo sodelo-
vanje med različnimi kulturnimi dejavnostmi na šoli in lokal-

Osnovna šola Louisa Adamiča je postala
najbolj kulturna slovenska šola

gasilci razkazali svojo opremo in vozila, pripravili prikaz 
gašenja olja v ponvi, otroci pa so lahko »špricali« tarčo z ročno 
brizgalno. 

Hvala vsem in vsakemu posebej: starim staršem, lončarstvu 
Dobo iz Žalne, policistki in policistu s Policijske postaje 
Grosuplje, očku in vojaku Mateju Kebriču ter še dvema 

vojakoma iz Slovenske vojske in gasilcem iz PGD Žalna in 
PGD Velika Loka. S skupnimi močmi smo pričarali zanimiv in z 
izkušnjami bogat teden za naše otroke – verjamem, da bodo v 
takem svetu radi živeli. 

Ana Vrhovec
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V Grosupljem so akcijo »NVO gre v šolo« v tednu otroka, 
na soboto, 8. oktobra, pripravili na OŠ Brinje Grosuplje, 
namenjena pa je bila tudi učencem OŠ Louisa Adamiča. 
Predstavitve je za 1.400 učencev obeh šol pripravilo 
12 nevladnih organizacij. Cilj akcije »NVO gre v šolo« 
je spodbuditi povezovanje nevladnih organizacij z 
osnovnimi šolami v lokalnem okolju. 

Tako učenci kot učitelji so bili nad predstavitvami, ki so jih 
na šolah pripravili društva in zavodi navdušeni, dobrega 
sodelovanja si želijo tudi v bodoče. Učenci so se med drugim 
preizkusili v različnih spretnostih, se učili oživljanja, spoznali 
delo gasilcev, tabornikov, čebelarjev in še marsikaj. 

Ravnateljica OŠ Louisa Adamiča Janja Zupančič je pred 
akcijo predlagala, da njihove učence na dogodku spremljajo 
tudi starši. »Zelo pomembno je mnenje staršev in njihovo 
poznavanje situacije v lokalnem okolju. V Grosupljem je 
namreč veliko priseljenih mladih družin, ki se ne vključujejo v 
lokalno okolje,« pravi Zupančičeva.

Šolarjem, ki so se udeležili akcije, ni bilo žal. »Najbolj všeč mi 
je bilo pri tabornikih in društvu podeželskih žena Grosuplje, kjer 

smo lahko pripravljali drobno pecivo, flancate, piškote, rogljiče. 
Večkrat bi bilo lahko tako v šoli. Super je,« je zatrdila učenka. 
Tudi v Društvu podeželskih žena Sončnica Grosuplje so bili 
zadovoljni z akcijo: »Čudovito, namen je bil dosežen, udeležene 
članice smo v sobotni akcije porabile vse pripravljene sestavine. 
Takšnih dogodkov si želimo tudi v prihodnosti.« 

“Z interaktivno in doživljajsko predstavitvijo so nevladne 
organizacije poskušale navdušiti mlade, da se aktivno 
vključijo v delo lokalnih društev, zavodov in ustanov ter 
tako v praksi, s prostovoljnim delom in iz lastnih izkušenj 
ugotovijo, kaj je tisto, kar jih v življenju resnično zanima. Z 
večjim vključevanjem mladih se bo krepilo tudi sodelovanje 
med generacijami in prenos znanja starejše generacije na 
mlajšo in obratno,” je povedala Tjaša Bajc iz Stičišča NVO 
osrednje Slovenije, koordinatorja akcije v osrednjeslovenski 
regiji.

Urša Kmetec

Grosupeljski učenci spoznali lokalna društva in zavode

nimi kulturnimi ustanovami. Na šoli je 39 delujočih kulturnih 
skupin, ki zajemajo 11 področij, med njimi glasbo, lutkovno 
umetnost, gledališče, film in video, ples, likovno dejavnost, li-
teraturo, kulturno dediščino idr. V zadnjih treh letih so učenci 
sodelovali na 58 tekmovanjih ali natečajih na kulturnem po-
dročju, skupaj z učitelji in drugimi delavci šole so pripravili 77 
kulturnih prireditev, proslav in drugih kulturnih dogodkov 
ter sodelovali pri (ali organizirali) več kot 30 kulturnih pro-
jektih.OŠ LA Grosuplje je bila v zadnjih letih zelo dejavna na 
gledališkem in literarnem področju.

Pripravili smo več uspešnih in kakovostnih gledaliških upri-
zoritev, ki so bile najbolje ocenjene in nagrajene. Na šoli po-
svečamo veliko pozornosti literaturi. Vsako leto pod okriljem 
šole izdamo in natisnemo več knjig. V zadnjih treh letih je 13 
naših učencev napisalo svojo prvo knjigo in jo tudi s pomo-
čjo šole izdalo.

Imamo več kot 30-letno tradicijo ustvarjanja na lutkovnem 
področju, pri čemer nastajajo kakovostne lutke in prepo-

znavne lutkovne predstave. Na šoli deluje devet pevskih 
zborov, ki na različnih revijah pridobivajo ugledna priznanja. 

Zaključne prireditve, ki je letos potekala v Petrovčah in Žalcu, 
sta se udeležila tudi ravnateljica Janja Zupančič in direktor 
občinske uprave Dušan Hočevar. Tako v tem šolskem letu 
čaka našo šolo pomembna dolžnost organizirati celodnevno 
kulturno dogajanje za slovenske šole v čast pridobljenemu 
nazivu. Na zaključni dan tedna otroka smo na matični šoli in 
v vseh drugih enotah ob kulturnem programu slovesno pr-
vič dvignili zastavo kulturne šole.

Učence smo ob tem še presenetili s torto, saj se zavedamo, 
da so pri doživljanju in uresničevanju kulturnosti na naši šoli 
ravno učenci učiteljev navdih in vodilo k spodbujanju ume-
tniškega delovanja in doživljanja. Pridobljen naziv je potrdilo 
šoli, da dela dobro, da izpolnjuje svoje poslanstvo in hkrati 
zaobljuba, da kultura še naprej ostane pomemben del nje-
nega ustvarjanja. 

Špela Bagon
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Potem ko je bil v Sloveniji 
leta 2012 uveden nov magi-
strski študij kozmetike, smo 
zdaj dobili tudi prvi magistri-
ci kozmetike. To predstavlja 
pomemben nadaljnji korak k 
dvigu kakovosti, varnosti in 
urejenosti tega širokega in 
zahtevnega področja in tudi 
prispevek k uresničevanju na-
cionalne strategije pametne 
specializacije, katere del pod 
okriljem medicine in zdravja 
predstavlja prav kozmetika. 
Že doslej je bila Slovenija ena 
redkih držav v Evropski uniji, 

kjer poteka visokošolski študij kozmetike, z magistrskim študi-
jem pa se položaj naše države na tem področju še krepi. Novi 
visoko izobraženi kadri bodo poskrbeli za povečanje konku-
renčne prednosti tako na področju kozmetičnih, velneških in 
turističnih storitev, kot na področju razvoja kozmetične indu-
strije. 
Prvi slovenski magistrici kozmetike sta Petra Keršmanc iz Male 
Stare vasi in Nataša Tavčar. Prva je v obsežni raziskavi prouče-
vala stanje kože mladih slovenskih žensk tako, da je ugotavljala 
razlike v lastnostih kože z določitvami 10 parametrov kože na 7 

področjih obraza in telesa. V okviru magistrske naloge je izvedla 
preko 6000 meritev, njene ugotovitve pa pomenijo pomemben 
prispevek k poznavanju lastnosti kože in utemeljujejo potrebo 
po individualni obravnavi posameznikov tako glede izbire koz-
metičnih izdelkov kot postopkov, in sicer na osnovi poglobljene 
diagnostike.
Njena raziskava je potrdila, da tudi z vidika vrednotenja lastno-
sti kože povprečnih uporabnikov ni. Posamezniku prilagojeno 
vrednotenje lastnosti kože že omogočajo dostopne sodobne 
metode, ki pa zahtevajo pravilno uporabo in interpretacijo, za 
kar je potrebno  poglobljeno znanje.
Nataša Tavčar je svojo magistrsko nalogo zastavila povsem dru-
gače, s kontrolirano raziskavo je vrednotila učinke izvlečka iz 
lesa bele jelke na starajočo kožo prostovoljk, za kontrolo pa upo-
rabila preparat brez aktivne snovi. Ugotovila je vrsto pozitivnih 
učinkov preparata z izvlečkom bele jelke na strukturo kože, tako 
na strukturne proteine, kot sta kolagen in elastin, na zmanjševa-
nje vidnosti gub ter hiperpigmentacij, pa do povečanja zaščitne 
sposobnosti kože pred UV žarki. Raziskava utemeljuje uporabo 
izvlečka iz lesa bele jelke v kozmetiki, zato je proizvajalec tega 
izvlečka v sodelovanju z Oddelkom za kozmetiko VIST – Visoke 
šole za storitve in raziskovalci Fakultete za farmacijo Univerze v 
Ljubljani že vložil tudi patentno prijavo. Med soavtorji patenta 
sta tudi obe novi magistrici kozmetike, Nataša Tavčar in Petra 
Keršmanc.
Magistrski študij kozmetike izvaja Oddelek za kozmetiko Visoke 

Slovenija dobila prvi magistrici kozmetike
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V vseh letnih časih so običaji ob praznikih pristno 
dopolnilo k prazničnemu vzdušju. Ob teh priložno-
stih se spomnimo prenekatere pesmi iz bogate za-
kladnice naše glasbene dediščine.

Na 19. srečanju pevcev in godcev, ki je bilo 8. okto-
bra v Kulturnem domu v Račni, smo želeli obuditi 
pesmi in melodije, ki po svojem nastanku korenini-
jo v generacijah naših prednikov, ali pa so jih k nam 
prinesli in so se prenašale iz roda v rod. 

Dve domači skupini ZARJA in MLADA ZARJA iz 
Čušperka in Račne sta se predstavili  na domačem 
odru.  Iz Primskovega pri Kranju  so prišli KRANJSKI 
FURMANI, ki prepevajo že 25 let.

Delujejo v okviru Akademske folklorne skupine 
Ozara iz Kranja in so znani tudi po koledovanju, ki 
zaradi velikega zanimanja traja kar tri dni skupaj.

Sodelovali so še: TRLCE iz Ligojne, Vaški pevci dru-
štva Mavrica iz Šentruperta,  mlade pevke Aka-
demske folklorne skupine France Marolt iz Ljublja-
ne ter Muzikantje Folklornega društva Lancova vas 
iz Vidma pri Ptuju. 

Naj nikar ne zaidemo s poti, naj se trdno držimo 
svojih korenin in naj srečanje tudi v bodoče osta-
ne izvirno, je pred leti na odru kulturnega doma v 
Račni dejal dolgoletni sodelavec Glasbenonarodo-
pisnega inštituta v Ljubljani Julijan Strajnar, ki letos 
slavi 80-letnico.

Organizatorji se zahvaljujemo najprej Občini Gro-
suplje, DON DON, d.o.o., s Pekarno Grosuplje,  Kra-
jevni skupnosti Račna in vsem ostalim, ki ste ka-
korkoli pomagali pri izvedbi 19. srečanja pevcev in 
godcev.

Pri tem pa seveda ne smemo pozabiti na prisrčne-
ga povezovalca programa Igorja Ahačevčiča, ki že 
nekaj let vodi naša srečanja.

Hvala vsem. 

Za ZARJO
Jožica Poderžaj

FANTJE PO POLJ’ GREDO -
19. srečanje pevcev in godcev v Račni

šole za storitve (VIST) od l. 2012, na isti šoli pa že od leta 2008 
potekata tudi redni in izredni dodiplomski študij kozmetike. Ker 
v okoliških državah tovrstnih študijev ni, prihajajo študentke  
tudi iz okoliških držav in širše regije. Triletni prvostopenjski štu-
dij je doslej uspešno zaključilo že cca 120 diplomiranih kozme-
tičark, dvoletni drugostopenjski študij pa zgoraj navedeni dve 
magistrici kozmetike.
V magistrski študij kozmetike je trenutno vključenih cca 20 štu-
dentk, ki so se odločile študij nadaljevati na drugi stopnji bodisi 
po zaključenem prvostopenjskem študiju kozmetike, ali študi-
jih na sorodnih programih, npr. po študiju zdravstvene nege 

ali farmacije. Študij se vključuje tudi v kakovosten raziskovalni 
programa šole, ki je nosilka državne koncesije za opravljanje 
javne službe raziskovalne dejavnosti, hkrati pa sodeluje v števil-
nih aplikativnih raziskavah – tako za domača kot tuja podjetja. 
Visoka šola za storitve je kot raziskovalna organizacija vključena 
tudi v pred kratkim odobren projekt v okviru Strategije pame-
tne specializacije Republike Slovenije - Funkcionalna živila pri-
hodnosti, kjer bo tudi z aktivnim vključevanjem študentov izva-
jala raziskave o vplivu uživanja različnih hranil in drugih snovi v 
živilih na lastnosti kože.

Urša Dimnik, Visoka šola za storitve
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Javna predstavitev Zbornika OZVVS Grosuplje

Območno združenje 
veteranov vojne za Slovenijo 
Grosuplje je v počastitev 
25. obletnice vojne za 
samostojno Slovenijo izdalo 
zbornik z naslovom 25 LET 
PO VOJNI ZA SAMOSTOJNO 
SLOVENIJO. V Zborniku so 
objavljeni spomini aktivnih 
udeležencev vojne za 
Slovenijo z območja takratne 
občine Grosuplje, ki ga danes 
pokrivajo občine Dobrepolje, 
Grosuplje in Ivančna Gorica. 
Javna predstavitev Zbornika 

je bila v četrtek, 6. 10. 2016, v dvorani Mestne knjižnice 
Grosuplje.

Po pozdravnem nagovoru direktorice knjižnice  Rože Kek 
je o razlogih za izdajo Zbornika spregovoril predsednik 
Območnega združenja veteranov vojne za Slovenijo 
Grosuplje Mirko Zupančič.

Vsebino Zbornika pa je predstavil njegov urednik Franci 
Zorko. Že v uvodu se je vsem bralcem opravičil za morebitne 
manjše tehnične napake, katerim je v veliki meri botrovalo 
dejstvo, da so pripravljavci Zbornika imeli zelo omejena 
finančna sredstva.  Združenje deli usodo večine društev 
in drugih organizacij, katerih prihodki so se v zadnjem 
času drastično zmanjšali. Zato so večino tehničnih opravil, 
potrebnih za izid Zbornika, opravili kar sami, žal z manj ali 
celo neprimernimi programskimi orodji.

Kljub temu so z zapisom in objavo spominov uspeli iztrgati 
pozabi in ohraniti za kasnejše rodove dragocene spomine na 
dogodke izpred 25 let. 

Drugi del Zbornika vsebuje opis dela Območnega združenja 
VVS Grosuplje  od izdaje zadnjega Zbornika v letu 2006 pa do 
danes. Z besedo in sliko je prikazana vsa pestrost aktivnosti 
združenja in njegovih članov.

Predstavitev so v razpravi s svojimi pogledi na 
osamosvojitveno vojno in čas po njej obogatili tudi nekateri 
avtorji objavljenih prispevkov.

Na koncu se je urednik Zbornika Franci Zorko zahvalil vsem, 
ki so kakorkoli pripomogli k izidu Zbornika. Še posebej 
avtorjem prispevkov, uredniškemu odboru, lektorici, pa tudi 
sicer maloštevilnim pa toliko bolj dragocenim sponzorjem 
oz. donatorjem, ki so tudi materialno podprli izid Zbornika. 

Zbornik  bo že v naslednjih dneh na voljo vsem zainteresiranim 
občankam in  občanom vseh treh občin v njihovih občinskih 
pa tudi šolskih knjižnicah.

Franci Zorko

25 let po vojni za samostojno Slovenijo

Bolezen je zbrala pozitivne ljudi, kot je prijetna stanovanjska 
skupina društva Novi paradoks z Malega Vrha pri Šmarju – 
Sapu. V petek, 30. septembra 2016, so v sodelovanju s Krajevno 

skupnostjo Šmarje – Sap ob dnevu duševnega zdravja, ki ga 
sicer obeležujemo 10. oktobra, v Družbenem domu Šmarje – 
Sap pripravili lepo prireditev, s katero so počastili 10. obletnico 
svojega življenja na Malem Vrhu. Gre za ljudi z duševnimi 
težavami in posebej veseli so, da se v lokalnem okolju kljub 
svoji drugačnosti počutijo sprejete.

Prireditve so se udeležili župan dr. Peter Verlič, predsednik 
Krajevne skupnosti Šmarje – Sap Janez Pintar, predsednik 
Rdečega križa Slovenije – Območnega združenja Grosuplje 
Franc Horvat, predsednica Krajevne organizacije Rdečega 
križa Šmarje – Sap Sonja Boh, direktor Fundacije za financiranje 
invalidskih in humanitarnih organizacij Štefan Kušar, 
predsednica Društva upokojencev Šmarje – Sap Ana Fabjan, 
tamkajšnji krajanke in krajani, prostovoljci, njihovi prijatelji.

Zbrane na prireditvi je pozdravila predsednica društva Novi 
paradoks Slavica Smrtnik. Povedala je, da so že davnega leta 
2005 župani Občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Dobrepolje 

Prireditev društva Novi paradoks ob dnevu duševnega zdravja
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ter Center za socialno delo Grosuplje podprli društvo Novi 
paradoks in omogočili delovanje stanovanjske skupine na 
Malem Vrhu. Njihova podpora in dobro sodelovanje pa sta se v 
teh 10 letih še poglobila. Predsednica društva Slavica Smrtnik 
se je ob tem lepo zahvalila županom vseh treh občin, pa tudi 
predsedniku Krajevne skupnosti Šmarje – Sap, zaposlenim, 
prostovoljcem ter tamkajšnjim krajanom. »Na Malem Vrhu smo 
spoznali veliko čudovitih ljudi, ki so nas sprejeli medse. Ljudje s 
težavami v duševnem zdravju te naklonjenosti iz okolja nismo 
deležni povsod. Topla beseda, pozdrav pa našim fantom in 
dekletom, ki sedaj živijo med vami, pomeni veliko,« je dejala.

Predsednik Krajevne skupnosti Šmarje – Sap Janez Pintar je 
dejal, da je res vesel, da so ti posamezniki, katerih življenje 
je zaznamovano z boleznijo, lepo sprejeti na Malem Vrhu, v 
našem lokalnem okolju. »Vesel pa sem, da se bodo danes lahko 
tukaj predstavili tudi kot igralci. Zato vsem tistim, ki bodo danes 
tukaj nastopili, želim lep, pogumen, dober nastop, po prireditvi 
pa tako njim kot vsem ostalim  lepo in prijetno druženje,« je dejal.

In res so nam stanovalci društva Novi paradoks pripravili 
kratek skeč, s katerim so  na komičen način predstavili utrinek 
iz svojega življenja na Malem Vrhu. Druženje ob dobri kavi, 
posebno zjutraj, jim veliko pomeni.

Ob ogledu skeča smo se vsi v dvorani res nasmejali. Članom 
društva pa je za lepo zaigrano igro, za ves njihov trud čestital 
tudi župan dr. Peter Verlič. Izpostavil je pomen spoštovanja. 
»Če se ljudje spoštujemo, mlajši starejše, starejši med seboj, če 
spoštujemo različnost, drugačnost, potem se bogatimo. In če si 
kaj želim, si želim, da bi ta občina postala občina ljudi, ki se med 
seboj spoštujemo, ki se imamo radi, znamo pa se tudi poveseliti,« 
je dejal ter stanovalcem na Malem Vrhu zaželel vse dobro tudi 
v prihodnje, občina jim bo zagotovo stala ob strani.

Predsednik Rdečega križa Slovenije – Območnega združenja 
Grosuplje Franc Horvat pa je povedal, da s stanovanjsko 
skupino na Malem Vrhu sodelujejo že kar nekaj let. Pomagajo 
jim s kakšnim kosom pohištva, z oblačili, s hrano. Najlepše pa 
je decembra, ko jih obišče sv. Miklavž. Takrat so najbolj veseli. 
Zaželel jim je mnogo uspešnih let še naprej. »Mi vam bomo 
pomagali,« je dejal.

Da je bilo v Družbenem domu Šmarje – Sap še bolj veselo, 
so se s svojimi nastopi članom društva Novi paradoks na 
odru pridružili tudi Pevci in godci ljudskih pesmi Studenček, 
Ženski pevski zbor Društva upokojencev Šmarje – Sap s 
harmonikarjem Tonetom in Moški pevski zbor Samorastnik.

Jana Roštan

Z letošnjim šolskim letom je Glasbena šola Emil Adamič 
odprla svoja vrata tudi učencem v Šmarju – Sapu. Glasbena 
šola Emil Adamič, s sedežem na Dobrovi,  sicer že vrsto let 
deluje v občinah Dobrova-Polhov Gradec, Horjul in Ig, od 
letos pa tudi v občinah Grosuplje in Log-Dragomer. Najboljši 
učenci glasbene šole sestavljajo Godbo Dobrova-Polhov 
Gradec, ki je ena najmlajših godbenih zasedb v Sloveniji.

Pouk v enoti Šmarje – Sap GŠEA je v polnem teku, prav tako 
pa tudi priprave na prihajajoči veliki koncert Godbe Dobrova-

Polhov Gradec in Glasbene šole Emil Adamič. Na koncertu 
28. oktobra ob 20.uri v športni dvorani Dobrova bodo 
združili moči vsi učenci, profesorji in še vabljeni gosti.

Pravijo, da je potrebno pred prvim pravim nastopom vsaj 
kakšno leto vaj, a vendar se s pravim aplavzom in dobro voljo 
vzdušje nastopanja lahko začuti tudi prej. Bodite zraven!

Janez Dolinar
Glasbena šola Emil Adamič

Glasbena šola Emil Adamič v Šmarju – Sapu
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V sredo, 5. oktobra, smo z Društvom za glasbeni razvoj 
Grosuplje na Adamičevi 42 uradno odprli nove prostore, kjer 
deluje Glasbena šola Lipičnik. Prostori so velika pridobitev 
in velik korak v zgodovini glasbene šole v Grosupljem, ki 
se je začela pred osmimi leti. Takrat smo mlade glasbenike 
pričeli izobraževati v treh učilnicah v prostorih na Taborski 
6. Občini Grosuplje smo zelo hvaležni, da nam je omogočila 
poučevanje v teh prostorih, vendar je število učencev iz 
leta v leto raslo in tri učilnice so postale pretesne. Po osmih 
letih smo v želji po izvajanju kvalitetnega glasbenega 
izobraževanja naredili korak naprej. Na novi lokaciji sedaj 
pouk opravljamo v petih učilnicah, čakalnica je na voljo 
staršem, ki svoje otroke počakajo do konca pouka, ter 
učencem, da se lahko na varnem pripravijo na svojo učno 
uro, ponosni pa smo tudi na dvorano, v kateri bomo lahko 
izvajali interne nastope. 

Novi prostori so plod strokovnega dela. Namreč, v 
društvu velik poudarek namenimo učinkovitemu učenju 
in pomnjenju. V ospredje postavljamo celosten razvoj 

učencev in inovativne učne procese. V prakso prenašamo 
nova spoznanja s področja pomnjenja, koncentracije 
ter motivacije za učenje, ki jih odkrivajo raziskave. Le-te 
so pokazale, da različni dražljaji iz okolja, ki imajo pravo 
intenziteto, pozitivno vplivajo na tvorjenje spomina med 
učenjem. Zato so novi prostori ustvarjeni in opremljeni glede 
na pomembne ugotovitve o povezavi med sprejemanjem 
informacij iz okolja in učinkovitemu ohranjanju spomina. 
Zavedamo se tudi, da samo z učenjem glasbe oziroma 
z igranjem glasbenih inštrumentov aktiviramo določen 
del možganov, ki jih z drugimi (fizičnimi ali miselnimi) 
dejavnostmi ne moremo aktivirati. Pri igranju na glasbeni 
inštrument se v tem delu možganov tvorijo povezave med 
živčnimi celicami, s tem pa se možgani še bolj razvijajo. 

Naše učence zato aktivno spodbujamo za vajo in igranje 
na njihova glasbila. Poleg izkušnje z igranjem v komornih 
skupinah in orkestru bo vsak učenec v letošnjem šolskem 
letu sestavil lasten nabor skladb in s tem repertoarjem 
nastopil na individualnem koncertu. Pri nekaterih učencih 
začetno zanimanje in navdušenje za igranje inštrumenta 
začne usihati. Mentorji znamo te znake hitro prepoznati  in 
jih obrniti v željo po glasbenem izražanju.

Vsak učenec drugače dojema glasbo, ima različne 
sposobnosti, želje in zmožnosti. Glasbeniki, kot so W. A. 
Mozart, E. Presley ali L. Slak se ne rodijo vsako leto. Kljub 
temu pa se v Društvu za glasbeni razvoj Grosuplje zavedamo, 
da lahko pri čisto vsakem učencu razvijamo njegov glasbeni 
talent. In to, v okviru njegovih sposobnostih, želja in 
zmožnostih, želimo početi v največji možni meri. 

mag. Klemen Marinčič, predsednik društva

Zven glasbil in petja učencev Glasbene šole Lipičnik
se širi iz novih prostorov!

Petek, 25. november 2016, ob 19.30,
Kulturni dom Grosuplje
besedilo: Jera Ivanc, režija: Uroš Fürst
igrajo:  Ana Urbanc, Barbara Medvešček, Vesna Slapar, 
Tijana Zinajić, Vesna Pernarčič, Nina Valič in Gorka Berden
produkcija: Kreker in SiTi Teater BTC

Sedem let, ena kriza, dva bivša in trije novi, da o kilah niti ne 
govorimo. Ampak mame so še vedno mame. Mulčki so zrasli 
v mule in mulce, njihove mame pa najdejo čas – sicer komaj 
in stežka – da se dobijo vsaj enkrat tedensko. Ampak ne tako, 
kot smo jih vajeni, ležerno, v oblakih dima, čvek sem, drink tja 
… ne, ne, tokrat gre zares. Pripravljajo se na glasbeno-plesno 
točko v okviru dobrodelnega koncerta, izkupiček katerega 
bodo namenile sirotišnici, od koder je vnukinja sestrične 
bivše tašče novega partnerja Irminega bivšega. Do koncerta 
jih loči samo še pet vaj, od katerih se prav nobena ne odvije 
po načrtih. Jim bo uspelo?
Info: 01/786 40 28, grosuplje@kultura.si

Zveza kulturnih društev Grosuplje

ŠE VEDNO MAME, komedija
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Četrtek, 10. november 2016, 19.30
Kulturni dom Grosuplje
Avtorji besedila in izvedba: Nula Kelvina in Ana Maria Mitič
Režija: Marko Bratuš, režišer v senci: Jurij Zrnec, avtor 
songov: Marko Boh, avtorji glasbe: Marko Boh, Klemen 
Kotar, Gašper Keržmanc.
Odlični glasbeniki so svoj glasbeni talent dopolnili z igralskim 
in svoje skladbe z obilico humorja povezali v 
gledališko-koncertno komedijo.
Levak na Luni je pripoved o različnih odtenkih 
razmerja med dvema ljubezenskima partnerjema. 
Osrednji osebnosti sta ona in on, ki se znajdeta v 
raznih življenjskih situacijah, na različnih krajih in 
ob različnih časih. Njuni imeni, značaja in usodi 
se skozi predstavo nenehno spreminjajo. Vsak 
prizor je tudi gledališko-žanrsko poseben. V 
predstavo vnese posebno dinamiko, gledališko–
glasbeno štreno pa skupaj z Ano Marijo Mitič in 
Markom Bohom kot glavnima akterjema mešajo 
tudi ostali Kelvinovci kot kvartopirci, anestezisti, 

celo kot smrt. Epilog prizora je vedno eden ali več songov, ki 
zgodbo zaokrožijo. V predstavi se zastavlja veliko vprašanj, 
odgovori pa se skrivajo nekje na Luni.
Info:  01/786 40 28, grosuplje@kultura.si
Vabljeni!

Zveza kulturnih društev Grosuplje
Foto: Peter Zakrajšek

V prvi polovici letošnjega maja sem poletel na jug korejskega polotoka in nekaj 
dni kolesaril po mestu Busan in okolici. Z ladjo sem odpotoval na jug Japonske, 
v mesto Fukuoka, ter kolesaril proti severu. V  Hirošimi sem si ogledal spominski 
park, posvečen uničenju od atomske bombe. V Osaki sem se fotografiral s sovo in 
si v Suzuki ogledal dirkališče formule ena. Prikolesaril sem v Tokio, največje mesto 
na svetu, ki ima s širšo okolico 37 milijonov prebivalcev. Pot sem nadaljeval s 
hitrim vlakom do Morioke ter bil deležen nekaj slabega vremena, čudovite narave 
in težkih klancev. Kolesarsko pot sem po enem mesecu in prevoženih 2.000 
kilometrih sklenil na severu Japonske v mestu Sapporo.

Še več o tem pa vam bom povedal na potopisnem predavanju v četrtek,
3. novembra, ob 18. uri, v Mestni knjižnici Grosuplje – vabljeni.

Aleš Juvanc

Kolesarsko vandranje po Daljnem vzhodu

VEČERI ŽIVLJENJA
V nedeljo, 30. 10., ob 19. uri, bodo v učilnici pod cerkvijo sv. Mihaela potekali Večeri življenja. Z nami bosta zakonca 
Helena in Aleš Rozman, starša štirih otrok, ki sta se pred slabim letom dni soočila z diagnozo rak dojke. Večer bo 
potekal pod naslovom Bolezen – preizkušnja življenja. Lepo vabljeni!

Tadeja Kadunc

LEVAK NA LUNI,  glasbeno–gledališka komedija

četrtek, 27. oktober 2016, 20.00
Ljubljana, Miklošičeva 1, Grand hotel Union, Kavarna Union
Vokalno-inštrumentalna skupina Mlada zarja iz Račne pri 
Grosupljem bo odprla osmo sezono prireditve Folk Union, ki ga 
organizirata Glasbena matica Ljubljana in Grand hotel Union, 
strokovno in vsebinsko pa je večer zasnovala muzikologinja 
dr. Urša Šivic, sodelavka Glasbenonarodopisnega inštituta 
ZRC SAZU.  
Mlada zarja je s  svojo glasbeno dejavnostjo, tako pevsko kot 

plesno, začela leta 2007, da bi  popestrila nastope skupine 
ljudskih pevcev Zarja, ki jo sestavljajo njihovi starši. Po 
uspešnih začetnih nastopih so se mladi pevci odločili ostati 
skupaj in tako pod strokovnim vodstvom Olge Gruden in 
Sabine Benedik še danes izvajajo ljudske pesmi in plesne viže 
na različnih prireditvah, s svojo visoko izvajalsko kvaliteto pa 
so se že štirikrat uvrstili na državno srečanje pevcev ljudskih 
pesmi in godcev ljudskih viž.
 Vljudno vabljeni, vstop prost!

Zveza kulturnih društev Grosuplje

MLADA ZARJA v programu Folk Uniona
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Vrnimo otrokom igro
Ko starejše generacije povprašamo o 
njihovem otroštvu, hitro dobimo zasanjane 
poglede in spomine na potolčena kolena, 
potepanje do pozne noči in dejstvo, da 
mama pogosto sploh ni vedela, kaj otroci 
počnejo. Malo karikiram, pa vendar. Vedno 

znova me razveseli, ko vidim otroka, ki ima strgane hlače in 
je blaten ter umazan. To je dober znak, da se je igral nekje 
zunaj in ne na tablici. Pred nekaj meseci me je “zadelo”, ko 
sem brala knjigo “Last child in the woods”, kar bi se v prevodu 
glasilo “Zadnji otrok v gozdu”.

Ameriška zgodba o tem, kako se otroci nič več ne igrajo 
zunaj, ker zaradi varnosti ni dovoljeno graditi hišic na 
drevesu (da ne bo gorelo), graditi jezov na potoku (da ne bo 
poplavljajo), se zadrževati na ulici (da ne bo kdo ukraden). 

Otroci se zadržujejo v hišah, starši pa jih vozijo na košarko, 
balet ali ure klavirja. To se dogaja tudi pri nas. Otroci nimajo 
več prostega časa, da bi se po šoli igrali na dvorišču, ker 
morajo na košarko, balet ali ure klavirja.

Kar je sicer super, ampak, ali je to res tisto, kar otroci 
potrebujejo? Vsak starš bo naredil vse, da svojim otrokom 
ponudi največ, kar lahko, in včasih morda potrebujejo veliko 
manj, kot si mislimo. V čem ste pa vi najbolj uživali, ko ste bili 
majhni?

V našem društvu želimo nasloviti potrebe otrok, ki so včasih 
preslišane. Ustvarjalnost zaradi ustvarjalnosti. Igra zaradi 
igre. Med jesenskimi počitnicami se nam lahko pridružite. 
Morda vam bo všeč. 

Lara Kastelic, Preplet - društvo za ustvarjalno skupnost

JESEN BO OBARVANA DOBRODELNO
Za razliko od pomladi, ko se 
vse prebuja in razživi in ko 
gremo novim zmagam naproti, 
jesen v GROŠ-u ponavadi 
pomeni zaključevanje odprtih 

projektov, pospravljanje vsega, kar se je nabralo čez leto in 
na splošno pogled nazaj. Kaj vse se je dogajalo, česa nam  
je manjkalo in kaj lahko pred koncem leta še postorimo.  In 
vsako jesen pridemo do enakega zaključka: jesen naj bo pri 

GROŠ-u v znamenju dobrodelnosti!

Spomnimo se samo letošnjega občinskega praznika 
Grosuplje v jeseni. Študentski klub GROŠ se je tam predstavil 
s svojo stojnico, pri kateri smo vam za prostovoljni prispevek 
podarili kepico sladoleda. Kdor se spomni, ve, da je šel 
njegov prispevek v sklad dobrodelnega projekta z naslovom 
''20 za 20'', katerega pobudnik in vodja je Marko Soršak, 
bobnar skupine Elvis Jackson. ''Odločili smo se, da bomo 
zbrali dovolj sredstev za en set glasbil, ki ga bo nato sprejela 

Podaljšan vikend na jadranju
V drugi polovici septembra sem se prvič pridružil enkratni 
družbi fantov na jadranju, zbranih okoli šmarskih gasilcev. 
Na dveh jadrnicah pod grosupeljsko zastavo se nas je zbralo 
osemnajst, v štirih dneh smo prepluli in prejadrali dobršen 
del Jadrana, in sicer od Sukošana pri Zadru do Biševa na 
Visu in nazaj.  Izkušnja je enkratna, seveda pa je veliko 

odvisno tudi od družbe, ta pa je v tem primeru izbrana, saj 
dogodek ponavljajo že več let zapored, kar se pozna tudi 
v organizaciji in delitvi zadolžitev ter izvrševanju navodil 
skiperja (upravitelja in krmarja barke). 

Brane Petrovič
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ena izmed grosupeljskih osnovnih šol. Odziv mimoidočih 
je bil pod pričakovanji, zato nam sredstev ni uspelo zbrati 
do konca. Sam sem odločen, da bomo ta projekt, ne glede 
na vse, izpeljali do konca'', je zapisal koordinator akcije v ŠK 
GROŠ Jaka Trilar.

Drugi prispevek v jesenski del dobrodelnih projektov bomo 
Groševci naredili v sklopu vseslovenske krvodajalske akcije, 
ki poteka pod sloganom ''Častim ½ litra''. Študentje, kot tudi 
vsi ostali, boste lahko darovali kri  24. 10. 2016 v Šentvidu 
pri Stični (v osnovni šoli od 7.00 do 12.00 ure),  25. 10. 2016 
v Dobrepolju (v osnovni šoli od 7.00 do 12.00 ure), 26. 10. 
2016 v Ivančni Gorici (v Srednji šoli Josipa Jurčiča od 7.00 do 
13.00 ure), in 27. 10. 2016 v Grosupljem (v restavraciji Hotela 
Kongo od 7.00 do 13.00 ure). V enakem obdobju lani je na 
našem območju kri darovalo več kot 450 ljudi. GROŠ-evci se 
bomo v večjem številu zbrali v četrtek, 27. 10., ob 10. uri v 
Grosupljem in darovali to, še kako pomembno življenjsko 
tekočino ter s tem na svoj način pomagali reševati življenja. 
Več informacij si lahko preberete na spletni strani www.klub-
gros.com. 

Približuje se tudi november, mesec, ko oživi še ena 
tradicionalna vseslovenska akcija z naslovom ''Manj svečk 
za manj grobov''. Akcija bo potekala tudi letos, in sicer na 
območju Dobrepolja, kjer bo koordinator akcije bivši Grošev 
aktivist Ambrož Volek, ter na območju Grosupljega, kjer 
bomo akcijo vodili člani ŠK GROŠ. Zbirali bomo sredstva za 
nujno potrebno nadgraditev in vzdrževanje že obstoječega 
avtomatskega eksternega defibrilatorja (AED). Vsako leto za 
izvedbo tega projekta potrebujemo kar nekaj prostovoljcev, 
zato vabimo vse, ki bi želeli pomagati pri izvedbi projekta, 
da se nam pridružijo. Več informacij o akciji bo objavljenih 
na spletni strani. 

Letos smo na ulici podirali rekorde

Za nami je še ena prireditev ''GROŠ na ulici'', ki pa je več kot 

presegla vse ostale. Že tradicionalno nas je na samem začetku 
pozdravil dež, ki je zagotovo marsikoga odvrnil od obiska. 
Ampak nas ni ustavil. Na GROŠ-evem odru se je najprej 
predstavil Big band Grosuplje z gostom Smaal Tokkom, sledil 
jim je grosupeljski band Frånke ter GROŠ-ev najljubši lokalni 
band Lumberjack, ki si letos zasluži vse pohvale, saj so bili 
več kot odlični. Dogodek je povezoval akademski igralec in 
zagrizen Grosupeljčan Jernej Čampelj, ki je pred nastopom 
glavne skupine na oder povabil še predsednika ŠK GROŠ 
Gašperja Kusa in njegovo GROŠ ekipo. ''Uspešno smo 
zaključili še en projekt, na katerega sem izredno ponosen. 
Seveda pa mi brez super ekipe ne bi uspelo, zato se vsakemu 
posebej zahvaljujem za vložen trud,'' je povedal Gašper Kus. 

Nato pa je oder zasedla težko pričakovana skupina Big Foot 
Mama in naredila žur, ki ga v Grosupljem že dolgo ni bilo. 
In čeprav je res, da se je širša Groševa ekipa na dogodek 
pripravljala več mesecev, zadnjih nekaj dni pa smo prav 
vsi svoj prosti čas posvečali intenzivnim pripravam na 
sam dogodek, nam tudi brez sponzorjev kaj takega ne bi 
uspelo. Glavni sponzor letošnje prireditve je bila NLB in z 
njo bomo v GROŠ-u aktivno sodelovali tudi v prihodnje. 
Sponzorska sredstva so nam namenili tudi Belimed, Giaflex 
in Pekarna Grosuplje, kot tudi HI-PO, Projektivni atelje 
Kus, GABER servis, Kenig, Foto Travnik, Kmetija Čož ter 
Avtooptika in vulkanizerstvo Stane Kadunc. Izredno veseli 
pa smo uspešnega sodelovanja z Občino Grosuplje, brez 
katere prireditve v takem obsegu ne bi mogli organizirati, 
ter z županom Občine dr. Petrom Verličem in direktorjem 
občinske uprave mag. Dušanom Hočevarjem. Občina 
Grosuplje in Študentski klub GROŠ vsako leto uspešno 
sodelujeta pri organizaciji tega celodnevnega dogodka, saj 
le na ta način uspemo pripraviti dve tako uspešni prireditvi, 
kot sta Grosuplje v jeseni in GROŠ na ulici. Obljubimo, da 
bomo vsako leto boljši!

Patricija Kastelic, Študentski klub GROŠ
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70 let Lovske družine Grosuplje
S pozitivno naravnanostjo in vztrajnostjo 
je Lovski družini Grosuplje pred 70 leti 
uspelo, da je ob ustanovitvi v povojnem 
času leta 1946 začela samostojno in 
suvereno delovati. Ves čas je bilo njeno 
delo usmerjeno v pozitivno dolgoročno 
upravljanje z divjadjo, ki je temeljilo 
na načelu, da je divjad splošno ljudsko 
premoženje, da je lov pomembna 
gospodarska panoga, za lovca pa 
družbeno in športno delovanje. Lovci 
Lovske družine Grosuplje so tem načelom 
sledili. Ves čas so se uspešno prilagajali in se 
razvijali v koraku z vsemi organizacijskimi 
in strokovnimi spremembami, ki jih je 
prinesel čas.

70-letnico svojega delovanja je Lovska 
družina Grosuplje slovesno proslavila v 
soboto, 24. septembra 2016, v restavraciji Kongo. Pričetek 
slovesnosti so naznanile lovske fanfare, župana Občine 
Grosuplje dr. Petra Verliča, predsednika Krajevne skupnosti 
Šmarje – Sap Janeza Pintarja ter vse zbrane lovke in lovce pa 
je nato nagovoril starešina Lovske družine Grosuplje Anton 
Koželj.

Lovska družina Grosuplje je bila ustanovljena 27. 7. 1946 
v gostilni Pri Tončku na Cikavi. Navzočih je bilo več lovcev 
iz Grosupljega in Šmarja. Prvi predsednik Lovske družine 
Grosuplje je postal Janez Štrubelj, prvi tajnik pa Lojze Žitnik.

Anton Koželj je povedal, da je 70 let prizadevnega dela vseh 
članov Lovske družine Grosuplje prineslo obilo uspehov tako 
na organizacijskem kot tudi na naravovarstvenem in lovskem 
področju. Število članov se iz leta v leto povečuje, danes 
štejejo 73 članov. Lovišče njihove družine leži na višinskem 
pasu med 300 in 600 m nadmorske višine, z mozaično 
strukturo gozdnih in kmetijskih površin. Razprostira se na 
6113 ha, od katerih je 5487 
ha lovnih površin, 45 % je 
gozda. Razpolagajo tudi z več 
objekti, kot so lovska koča, 
gostinski objekt, skladišča in 
krmišča.

V letu 2016 pa so si zastavili 
kar nekaj novih ciljev. Želijo 
se bolj približati mladim 
generacijam, uredili bodo 
več učnih gozdnih poti v 
okolici Grosupljega, ob lovski 
koči nameravajo postaviti 
objekt za šolo v naravi, 
omogočiti pa želijo tudi 
fotolov. »Imamo velike načrte 
in če bomo složni kot do sedaj, 
jih bomo zagotovo uresničili,« 
je še dejal Anton Koželj.

Župan dr. Peter Verlič je Lovski 

družini Grosuplje ob tem visokem jubileju iskreno čestital. 
Dejal je, da je lovec častna oseba, človek z visoko notranjo 
etično kontrolo. Človek, ki naravo spoštuje, jo varuje. Človek, 
ki je prijazen do narave, do družbenega okolja in do svojih 
lovskih tovarišev. Tako pravi njihov etični kodeks, to pa so 
pravzaprav vrednote, ki bi jih morali upoštevati vsi. 

Župan je še dejal, da nas lovci lahko veliko naučijo o naravi, 
o sobivanju z naravo in da smo lahko na našo lovsko družino 
ponosni. »Tudi načrti, gospod predsednik, mislim, da so 
pravi. Treba je lovstvo približati mlajšim generacijam, treba 
je povedati, da je narava naša skupna, da moramo skrbeti za 
njen trajnostni razvoj. In to so stvari, to so projekti, ki so lepi, 
prijetni in dobri. Vsekakor bomo na občini te projekte podprli,« 
je še dejal.

Na slovesnosti sta zbrane nagovorila tudi predsednik Lovske 
zveze Slovenije Lado Bradač in tajnik Zveze lovskih družin 
Ljubljana Milan Velkavrh. Ob tej priložnosti so bila podeljena 
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V soboto, 1. oktobra 2016, je pri Gasilskem centru Grosuplje 
potekalo občinsko gasilsko tekmovanje Gasilske zveze 
Grosuplje in Gasilske zveze Dobrepolje.  Že dopoldne so se 
v gasilskem tekmovanju pomerili pionirji, mladinci in starejši 
gasilci, v popoldanskem času pa še članice in člani iz društev 
obeh gasilskih zvez. 

V večernih urah, ko je sledila podelitev priznanj najboljšim 
gasilskim društvom – članicam in članom, je zbrane gasilke in 
gasilce iz obeh gasilskih zvez nagovoril tudi župan dr. Peter 

Verlič in jim čestital ob njihovih tekmovalnih uspehih, ki so 
jih dosegli ta dan. »Vaja dela mojstra, tekmovanja pa delajo 
dobre gasilce,« je dejal. »Zato se vam v svojem imenu in v imenu 
20.000 občank in občanov, verjetno pa to zahvalo delijo z nami 
tudi občani sosednje občine Dobrepolje, lepo zahvaljujem za 
to, kar ste danes pokazali, in bo lahko uporabljeno tudi v praksi, 
če bo to potrebno,« je še dejal župan, seveda pa ob tem izrazil 
upanje, da bi bilo takšnih nesreč čim manj.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič

Občinsko tekmovanje Gasilske zveze Grosuplje
in Gasilske zveze Dobrepolje

ČLANICE A ČLANI A ČLANICE B ČLANI B

1. mesto ČUŠPERK ČUŠPERK POLICA PONOVA VAS

2. mesto VELIKA LOKA ZAGRADEC PRI GROSUPLJEM RAČNA ČUŠPERK

3. mesto ŠMARJE – SAP GATINA LUČE RAČNA

REZULTATI TEKMOVANJA GASILSKE ZVEZE GROSUPLJE, V KATEGORIJAH ČLANIC IN ČLANOV:

tudi priznanja, praporščak Marjan Zupančič 
in starešina Anton Koželj sta slovesno razvila 
nov prapor, ogledali pa smo si tudi, kako 
zgleda pravi lovski krst.

Lovci otrokom niso tuji. Z likom lovca se 
srečajo že v predšolskem obdobju, ko lovec 
predstavlja nekakšnega junaka, ki Rdečo 
kapico reši iz volkovega trebuha. Kasneje 
pa je lovec za njih varuh narave in skrbnik 
za živali. Kako otroci doživljalo lovca v 
svoji domišljiji, so nam prikazali učenci 
Osnovne šole Louisa Adamiča Grosuplje 
pod mentorstvom učiteljice Marte Steklasa. 
Prireditev pa so z glasbo in petjem popestrili 
tudi rogisti s Krke in Moški pevski zbor 
Samorastnik.

Jana Roštan
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Poleg tega pa še drugi na državnem tekmovanju, takoj za 
veterani PGD Grosuplje, z enakim časom in kazensko piko. 
Gasilci iz naše občine že kar nekaj let krojijo vrh na veteranskih 
tekmovanjih, tako na državnem, kakor tudi v pokalnem 
tekmovanju. Na povabilo njihovega mentorja in trenerja 
Dejana Viraga sem pred mesecem obiskal veterane PGD 
Ponova vas. Zaradi pomanjkanja primernega prostora v vasi 
sicer trenirajo v Šentjurju, kjer so pogoji nekoliko boljši. S 
ponosom so pokazali številne pokale, ki so jih na tekmovanjih 
prejeli v zadnjem času in jim zelo veliko pomenijo. 

Tekmujejo sicer že dolgo, rezultati v zadnjih devetih  letih pa 
so nekaj posebnega, tako da se ostali tekmovalci po Sloveniji 
čudijo napredku. Samo do septembra so imeli 25 tekem, od 
tega kar 17 prvih mest, 3 druga, 3 tretja, četrto in osemnajsto. 
Pod vodstvom Dejana Viraga, ki je vajen vojaške discipline, 
trenirajo dvakrat tedensko, tekmujejo pa skoraj vsak vikend. 
Do sedaj so v povprečju nekoliko zaostajali za veterani 
Grosupljega, ti so bili v zadnjih treh letih pokalni zmagovalci, v 
zadnjem času pa jih že dohitevajo in prehitevajo, saj so nekoliko 
mlajši. Kljub temu so odnosi med društvoma zelo dobri, saj se 

podpirajo in učijo drug od drugega. Tudi zahvaljujoč gasilcem 
veteranom je ime občine Grosuplje prepoznavno po celi 
Sloveniji. Za pokalno tekmovanje imajo gasilci sedem tekem, 
od tega se šteje pet najboljših. 

Gasilec veteran je lahko vsak, ki je starejši od 58 let, na starost 
pa pridobijo še olajšave, starejši  kot so gasilci, več sekund se 
jim odšteje pri  končnem času, tako da morajo biti tisti, ki so 
v poprečju mlajši, še toliko hitrejši. Da tekmovanja niso kar 
tako, priča tudi velika udeležba ekip na tekmovanjih, tako je 
bilo letos na državnem prvenstvu v Kopru kar 69 ekip iz cele 
države, kot rečeno pa so bili na vrhu Grosupeljčani in Ponovci. 
Rezultati kažejo, kako se da z delom, zavzetostjo in motivacijo 
doseči odlične rezultate, to sicer velja tudi za vsa druga 
področja. Naj nam bodo gasilci za zgled.

Vodstvo Gasilske zveze Grosuplje je za obe društvi priredilo 
sprejem, kjer so še enkrat poudarili pomen tekmovanj in se jim 
zahvalili za dobro delo ter odlične rezultate, ki niso neopaženi 
tudi na nivoju države. 

Brane Petrovič

Gasilci veterani Prostovoljnega gasilskega društva 
Ponova vas slovenski pokalni prvaki

V soboto, 1. oktobra 2016, je v športni dvorani Osnovne šole 
Stična potekalo kulturno družabno srečanje upokojencev 
in drugih starejših iz občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Dobrepolje. Srečanju so prisostvovali gostje: župan Občine 
Grosuplje dr. Peter Verlič, župan Občine Ivančna Gorica 
Dušan Strnad, podžupan Občine Ivančna Gorica Tomaž 
Smole, podžupanja Občine Dobrepolje Nevenka Dolgan, 
prejšnji predsednik Zveze društev upokojencev Slovenije 
Anton Donko, predsednik Mestne zveze upokojencev 
Ljubljana in predsednik Osrednjeslovenske pokrajinske 
zveze društev upokojencev Marjan Sedmak, manjkali pa 
seveda niso številni upokojenke in upokojenci iz kar sedmih 
društev upokojencev iz občin Grosuplje, Ivančna Gorica in 
Dobrepolje, ki jim je bilo to srečanje tudi namenjeno.

Ob mednarodnem dnevu starejših je na srečanju vse lepo 
pozdravila predsednica Koordinacije društev upokojencev 
občin Grosuplje, Ivančna Gorica in Dobrepolje Malči 
Žitnik. »Vedno znova in vse bolj se potrjuje spoznanje, da 
je in bo lahko uspešna le tista družba, ki se zaveda pomena 
medgeneracijskega sodelovanja in ki zna uspešno povezati 
energijo in znanje mladih z modrostjo in neprecenljivimi 
izkušnjami starejše generacije. Le takšno družbeno spoznanje 
in ukrepanje v tej smeri lahko resnično vodi v novo kvaliteto 
življenja in sobivanja vseh. Celo bi rekli, častna dolžnost je, 
skrbeti za starejše, ki so nekoč po svojih močeh delali, ustvarjali. 
In resnična humanost v tej smeri bo na dolgi rok bogatila in 
plemenitila našo družbo,« je dejala.

Duh časa se je zelo spremenil. Danes ljudje živimo dlje 

Srečanje upokojencev in drugih starejših iz občin 
Grosuplje, Ivančna Gorica in Dobrepolje
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in bolje kot včasih. In verjame, da je k temu pomembno 
pripomoglo prav povezovanje v neštete organizirane oblike 
aktivnosti in dejavnosti v okviru upokojenskih organizacij. 
K temu so pripomogli: kolegialnost, prijateljstvo, druženje, 
pripadnost skupini, povezovanje, izmenjava izkušenj, 
solidarnost, uresničevanje neštetih interesov. »Velikokrat 
sama ne morem verjeti, od kod takšna ustvarjalnost, energija, 
zagnanost, zavzetost. Iskri se od najrazličnejših idej, pobud za 
akcijo. Resnično bi lahko rekli, da gre kar za svojevrstno gibanje, 
ki dviga kvaliteto življenja in bivanje naših starejših občanov. 
Še posebej in najbolj osrečujoča pa so prav takšna prijateljska 
srečanja in druženja,« je dejala.

Malči Žitnik je še povedala, da so tudi Občine Grosuplje, 
Ivančna Gorica in Dobrepolje v svoje razvojne načrte, 
upoštevaje tudi evropske in nacionalne usmeritve v zvezi 
s tem, vključile nekatere konkretne projekte v povsem 
praktični dimenziji, s ciljem, da bi bilo življenje starejših v 
teh občinah čim bolj prijazno. Tudi številni infrastrukturni 

posegi, ki smo jim priča zdaj, gredo v tej smeri. »Hvaležni smo 
za vse,« je dejala.

Zbrane upokojenke in upokojence iz kar treh občin je lepo 
pozdravil tudi župan dr. Peter Verlič. »Tako kot danes sedimo 
tukaj zbrani iz treh občin, smo se tri Občine, Grosuplje, Ivančna 
Gorica in Trebnje odločile, da ustanovimo medobčinski razvojni 
center, in seveda vabimo tudi Občino Dobrepolje, da se nam 
pridruži,« je dejal. Razlog pa je predvsem ta, da verjamemo, 
da bomo na ta način uspeli pridobiti evropska sredstva za 
nove projekte, med katerimi bodo zagotovo tudi projekti, 
prijazni starejšim.

Župan je upokojenkam in upokojencem še povedal, da na 
Polici že gradimo novo podružnično šolo, druga pomembna 
novost pa je ta, da do Zdravstvenega doma Grosuplje zadnjih 
14 dni že vozi poseben minibus, ki je brezplačen. »Poglejte 
si vozni red, ni vam treba več hoditi peš, da se prepeljati 
od Avtobusne postaje Grosuplje do Zdravstvenega doma 
Grosuplje,« je dejal župan in vsem zaželel prijetno druženje.

Pomemben del tudi letošnjega srečanja je bila glasba. 
Nastopili so nekateri vnuki članov društev upokojencev, 
skupina mladih pevk pod imenom Svit, tenorist Miloš 
Genorio, predstavili so se tudi združeni pevski zbori društev 
upokojencev, in sicer: Ženski pevski zbor Večerna zarja 
Društva upokojencev Šmarje – Sap, Ženski pevski zbor 
Lastovke Društva upokojencev Grosuplje, Mešani pevski 
zbor Sončni žarek Društva upokojencev Šentvid pri Stični 
in Mešani pevski zbor Škrjanček Društva upokojencev 
Dobrepolje. Za vrhunec srečanja je tudi letos poskrbel vsem 
dobro poznani Marko Vozelj.

Jana Roštan, foto: Brane Petrovič
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Franc Škerlj po 55 letih ponovno osvojil Vršič
Ljubitelji kolesarstva prav gotovo poznate legendo 
kolesarstva in našega krajana Franca Škerlja. V svojih 
najboljših letih je bil na območju nekdanje države 
Jugoslavije skoraj nepremagljiv. V svoji pestri kolesarski 
zgodovini je osvojil 141 enodnevnih zmag doma in v 
tujini.  Ponosen je predvsem na težke etapne zmage v 
severni Afriki, ko je v hudi vročini in na izredno dolgih 
etapah, tudi več kot 270 kilometrov, ugnal vso konkurenco, 
čeprav včasih brez sodelovanja klubskih kolegov. Zaradi 
izredno dobrega odnosa si je pridobil mnoge prijatelje 
tudi iz drugih reprezentanc, predvsem pa švedskih bratov 
PETERSON, ki so ga imeli za petega brata. 

Franc Škerlj je za takratno ekipo Jugoslavije  
nastopil na poletnih olimpijskih igrah1968 v 
Ciudad de Méxicu, kjer je nastopil v kronometru 
na 100 km in osvojil 16. mesto.

Franc je še posebej ponosen na svoje podvige 
v dirkah na Vršič, kjer je prvič kot mladinec 
pri dvajsetih letih  slavil zmago že leta 1961 
in to na mednarodni dirki po Jugoslaviji. Tu 
je predvsem hvaležen nekdanjemu kolesarju  
Janezu Žirovniku, ki ga je takrat vzpodbudil 
k zmagi. Na vrh je z bovške strani pripeljal  2 
minuti 12 sekund pred konkurenco. Še vedno 
je tudi lastnik najboljšega časa v spustu z Vršiča, 
saj je za 12-kilometrsko  razdaljo potreboval  
nekaj sekund  manj kot 12 minut, omeniti velja, 
da je na Vršič dirkal vedno po makadamski 
cesti, saj v tistem času še ni bila tlakovana, ne 
asfaltirana, kljub temu pa je njegov čas še vedno 
nedosegljiv. 

Franc je aktivno tekmovanje v kolesarstvu 

zaključil okoli leta 1970, ko je slučajno slišal pogovor 
vodilnih mož  dirke po Jugoslaviji, kako je treba tokrat Škerlju 
preprečiti, da bi še tretjič zapored zmagal. Kolesa seveda ni 
nikoli postavil v kot, saj je kolesarjenje njegova strast.

Žal pa je prišlo leto 2007, ko so se pričele njegove težave, 
saj ga je na kolesu zbil voznik osebnega avtomobila. Ker ni 
bilo vidnih hudih poškodb, imel pa je vseeno hude bolečine, 
so ga zdravniki kar dvakrat odslovili, češ da ni vzrokov za 
bolečine,  kljub dejstvu, da je dr. Darko Taseski  sumil na 
težave s hrbtenico in mu vsakič napisal napotnico za pregled 
pri specialistu. Tako je prenašal hude  bolečine več kot eno 
leto, šele zdravnik dr. Matjaž Gorenjšek  je ugotovil , ko je bil 

Izreden dosežek nekoč najuspešnejšega slovenskega 
in jugoslovanskega kolesarja

Iz leve proti desni: Primož Čerin, Lado Vindiš, Franc Škerlj, Boštjan Škerlj, Anton Kogovšek, Franc Košir
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Svetovni prvak pri grosupeljskih ribičih
Naši ribiči se neradi hvalijo s svojimi dosežki. Toda tudi letos 
imajo  v  svojih mladinskih vrstah  kar tri republiške prvake 
z ribiških tekmovanj s plovcem. To so: Leja Javornik, Miha 
Jezovšek in Patrik Čož. Člani naše ribiške družine so uspešni 
pri številnih medklubskih tekmovanjih, kjer pobirajo prve 
nagrade.

Malo si grosupeljski ribiči  lastimo tudi 
svetovnega prvaka  Jerneja Ambrožiča, 
pridruženega člana naše družine, ki je 
nedavno  na svetovnem prvenstvu pri lovu 
rib s plovcem v Plovdivu v Bolgariji osvojil 
prvo mesto in prehodni pokal svetovnega 
prvaka. Ekonomistu, dvaintridesetletnemu 
Jerneju Ambrožiču iz Ljubljane , ki je tekmoval 
na svetovnem prvenstvu za Ribiško družino 
Radeče, smo grosupeljski ribiči priredili v 
nedeljo, 25. septembra, lep sprejem z bogato 
pogostitvijo.  Svetovni prvak je ribič od malih 
nog. Petkrat je bil državni prvak, večkrat 
ekipni prvak in zmagovalec pri številnih 
ekipnih tekmovanjih ribičev. V prijetnem 
kramljanju med ribiči je hitro minil nedeljski 

popoldan. Ribiči so se pogovarjali o svojih najboljših lovih: o 
40-kilogramskem krapu ali šestdesetkilskem somu, o metrski 
ščuki, ki še vedno čaka v ribniku Bičje na srečnega ribiča.

Boris Kuhar

že tretjič napoten k specialistu, da ima 
poškodovano hrbtenico in ga je operiral. 
Hrbtenico so mu učvrstili s kovinskimi 
ploščicami, ki so mu pomagale, da je 
sedaj vsaj s hrbtenico vse v redu, kovinske 
ploščice pa so ostale, tako ima sedaj 
le težave pri prehodu skozi nadzorne 
senzorje, kjer brez potrdila ne bi mogel 
skozi.  Poleg poškodbe hrbtenice ima 
še velike težave zaradi borelije, ki mu je 
močno otežila predvsem hojo. 

Franc si je zadal nalogo, da v življenju vsaj 
še enkrat premaga vzpon na Vršič, kar je 
nameraval storiti po petdesetih letih od 
svoje prve zmaga na tem delu etape. Žal 
zaradi prej omenjenih bolezenskih težav 
to ni bilo mogoče. Letos pa se je projekta 
ponovno resneje lotil, kljub dejstvu, da je 
pred dvema letoma doživel še, ne ravno 
lahko, možgansko kap, ima pa tudi  lažjo 
obliko astme. Priprave za vzpon na Vršič 
so se pričele že v začetku leta, ko je doma 
pričel s serijami počepov.

Najprej petdeset, kasneje s tremi, pa petimi in več serijami po 
petdeset počepov, ko pa je bilo vreme primernejše, je pričel 
s kolesarjenjem na bližnje vzpone, kot so Gornji Ig, Kurešček, 
Polževo–Muljava– Polževo in podobno. Tako pripravljen je 
letos, 9. septembra, po 55 letih s svojimi prijatelji kolesarji v 
uri in 35 minut ponovno osvojil vrh s  kranjskogorske smeri. 
Spremljali so ga predsednik grosupeljskega kolesarskega 
kluba Tone  Kogovšek, Primož Čerin, sin Boštjan Škerlj, Franci 
Košir, s kombijem pa jih je spremljal Franci Škerlj. Večje 

publicitete niso hoteli, spremljala pa jih je tudi ekipa TV 
Slovenije. V Kranjski Gori pa jih je na pot pospremil župan 
Janez Hrovat.

Na tem mestu bi se rad zahvalil vsem, ki so ga razumeli na 
njegovih kolesarskih poteh. ISKRENA ZAHVALA VSEM, ki so mu 
omogočili še enkrat prikolesariti  na VRŠIČ.

Brane Petrovič
Foto: Franci Škerlj
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Združenje košarkarskih 
trenerjev Slovenije je tudi 
letos izbralo najuspešnejše 
trenerje sezone in 
posameznih tekmovalnih 
kategorij. Izbor je bil 
opravljen na podlagi 
spletnega glasovanja, v 
katerem so lahko tekmovali 
vsi člani združenja 
košarkarskih trenerjev 
Slovenije. Nagrado za 
najuspešnejšega trenerja 
za sezono 2015/2016 v 
kategoriji fantje U-13 je 
prejel trener našega kluba 
Andraž Ulčar, na kar smo 

v Košarkarskem klubu Grosuplje zelo ponosni. Obenem pa 
je to tudi potrditev večletnega dobrega strokovnega dela v 
klubu.

Andraž Ulčar je trenutno trener cicibanov (ekipa U-9), 
najmlajših pionirjev (ekipa U-11) in mlajših pionirjev (U-13) 
ter vodja šole košarke v KK Grosuplje. Obenem pa je že peto 
leto tudi trener članske ekipe v KK Ivančna Gorica, ki nastopa 
v 4. SKL. 

Kot pravi Andraž, ga šport že od nekdaj veseli, košarka pa 
je tista, ki mu je že kot majhnemu ukradla tudi srce. Že kot 
10-letni fant je začel poleg domačih tekmovanj spremljati 
NBA tekme, njegova idola, ki sta ga navduševala, pa sta bila 
Tim Hardaway ter Michael Jordan. Najbolj se je navezal na 
košarko z igranjem s sošolci in prijatelji na zunanjih igriščih, 
kjer je preživel nešteto dni.  Igra košarke, psihologija in 
kultura, ki je povezana z njo, je tisto, zaradi česar je košarka 
še vedno del njegovega vsakdanjega življenja.  

Košarko je začel trenirati 
in igrati v tretjem razredu 
osnovne šole. Prve košarkarske 
prvine se je naučil pri takratnih 
grosupeljskih trenerjih Bojanu 
Vaupotiču ter Viktorju Jurečiču, 
pod njunim vodstvom je 
tudi nastopal za vse mlajše 
selekcije Košarkarskega kluba 
Grosuplje. Z delom trenerja se 
je prvič srečal pri 20-ih letih.

Začel je kot pomočnik trenerja 
ekipe mladincev Tea Hojča ter 
tudi kot pomočnik trenerja 
članov Igorja Thalerja. V 
istem letu je začel voditi tudi 
interesno dejavnost košarke 
na osnovni šoli Št. Jurij, kjer 
se je vadbi prvič pridružil 

tudi Blaž Mesiček, danes član KK Union Olimpija ter eden 
najperspektivnejših mladih igralcev v Sloveniji. V naslednjem 
letu je pričel delati kot trener v pionirskih selekcijah, in sicer 
najprej kot pomočnik Petru Hojču, s katerim sta, kot bi lahko 
rekli sedaj po osmih letih, po številnih zmagah ter uvrstitvah 
na zaključne turnirje državnega prvenstva ter po mnogih 
uspehih na mednarodnih turnirjih, tvorila in še tvorita zelo 
uspešen trenerski dvojec našega kluba. Andraž se je od 
omenjenih trenerjev veliko naučil in se uči še danes, saj mora 
kot trener svoje znanje vedno nadgrajevati. Posebno pa je 
hvaležen dolgoletnemu mentorju Mitji Kocmurju, ki mu 
je dal ogromno teoretičnega in tudi praktičnega znanja z 
velikim poudarkom na psihološkem vidiku trenerskega dela.

Kot prvi trener ekipe je Andraž s selekcijo U-11 leta 2010 
osvojil prvič organizirano državno prvenstvo za fante do 11. 
leta starosti, in sicer z letniki 2000. To je  generacija, ki je dala 
prvake tudi pri U-13 ter drugi v državi pri U-15. Del ekipe 
pa so bili tudi državni šolski prvaki z Osnovno šolo Brinje v 
tekmovanju Košarkaški superšolar v okviru KZS. 

Gotovo pa sta do sedaj njegova največja uspeha lanski 
naslov prvaka z ekipo U-13 na državnem tekmovanju za 
pokal Spar (generacija 2002), aprila 2016 pa je bil uspeh še 
večji, ko so z ekipo fantov generacije 2003 na zaključnem 
turnirju državnega prvenstva v Grosupljem osvojili naslov 
državnega prvaka v kategoriji U-13.

Vendar pa, kot pravi Andraž Ulčar, zmage še zdaleč niso 
najpomembnejši del košarke, temveč sodelovanje znotraj 
ekipe, učenje, timsko delo, disciplina, odgovornost, druženje 
s soigralci oziroma uživanje v igri košarke s prijatelji. Delo 
trenerja v mlajših selekcijah je predvsem pedagoško delo in 
pravi uspeh šteje v tem, kar doprinese otrokom, s tem da jih 
razveseljuje, hkrati pa pomaga pri njihovem razvoju v košarki 
in osebnem razvoju.

Košarkarski klub Grosuplje

Andraž Ulčar, trener KK Grosuplje, proglašen za najuspe-
šnejšega trenerja v kategoriji U-13 za preteklo sezono



50 GROSUPELJSKI ODMEVI   |  Oktober 2016 Šport

Grossgym ekipa: Sandra Vidmar, Maja Vidmar, Blanka Hanzlowsky, 
Barbara Zupančič, Tea Šuštar, Rebeka Bojc; trener: Marko Marinč.

Vadbeni center Grossgym v Bjelovarju osvojil kar devet medalj!
Ekipa Grossgyma se je v soboto, 8. 10. 2016, odpravila na 
International kettlebell competition Bjelovar Open 2016. Ko 
so tekmovalci iz Grosupljega stopili na platformo (oder), se 
je njihova energija povezala z občinstvom. Bili so povsem 
neustrašni in navdušili so tudi tiste, ki mogoče niso verjeli 
vanje. Punce, ki so v Vadbeni center Grossgym prišle zaradi 
rekreacije, so pokazale, da imajo neverjetno energijo. 

Rebeka Bojc je bila trmasta, neustrašna in zelo veliko obeta. 
Blanka Hanzlowsky je prava borka, ki ima neverjetno voljo 
in energijo. Barbara Zupančič izžareva pravo eleganco. Maja 
Vidmar je vedno nasmejana in zelo tehnično podkovana. 
Tea Šuštar je zelo zabavna in sproščena, kar je dokazala, 
da na platformi z njo ni šale. Sandra Vidmar je že izkušena 
tekmovalka. Vedno se je domov vrnila z medaljo, tokrat z 
ZLATO. Marko Marinč je kljub slabšemu zdravstvenemu 
stanju nastopil in zasedel odlično 2. mesto.  

Rezultati: 
Sandra Vidmar: 1. mesto Long Cycle
Rebeka Bojc: 2. mesto Snatch, 2. mesto Long Cycle 
Blanka Hanzlowsky: 2. mesto Snatch, 3. mesto Long Cycle
Barbara Zupančič: 2. mesto Long Cycle
Maja Vidmar: 2. mesto Long Cycle 
Tea Šuštar: 3. mesto Long Cycle 
Marko Marinč: 2. mesto Long Cycle

Vse to je potrditev, da se v Grossgymu dela kvalitetno in 
pravilno in da je filozofija prava. Vabljeni v Grossgym vsi, ki 
želite postati FIT za življenje. Začnite se gibati.

Marko Marinč

Državno prvenstvo s pištolo na 25 m in malim kalibrom na 50 m

V strelskem centru Gaj–Pragersko je 3. - 4. septembra 
potekalo 26. državno prvenstvo v streljanju s pištolo na 25  
m v treh disciplinah: hitrostrelni pištoli, pištoli s središčnim 
vžigom in standardni pištoli. Tekmovanja so se udeležili tudi 
naši člani Žiga Habjan, Franci Ivanc in Anton Lesar ter osvojili 
ekipno 3. mesto v dveh disciplinah: s pištolo s središčnim 
vžigom in standardno pištolo.

26. državno prvenstvo z malim kalibrom na 50 m se je 10. 
septembra na Pragerskem pričelo z disciplino leže. Ekipa 

pionirjev je zasedla 4. mesto in ekipa pionirk 2. mesto. 
Izjemen uspeh sta dosegli Klavdija Jerovšek z uvrstitvijo na 
3. mesto v mladinski konkurenci in pionirka Zala Katarinčič, 
ki je osvojila naslov podprvakinje. Najla Durdžić, Rebeka Slak 
in Renata Oražem so se uvrstile na 4. mesto.

V nedeljo, 11. septembra, so se pomerili v streljanju z 
malokalibrsko puško v disciplini trojnega položaja in s 
pištolo. Mladinka Klavdija Jerovšek je osvojila 2. mesto, 
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Z jesenjo v naši pokrajini zapiha svež veter in tudi v 
Rokometnem klubu Grosuplje je z začetkom nove 
tekmovalne sezone 2016/2017  zavel nov veter. Igralci 
so izkušenejši za eno leto, mlajši igralci so napredovali v 
starejše selekcije in tam prevzeli glavne vloge  in na splošno 
se čuti v posameznih ekipah svežina, ki nas navdaja z večjim 
optimizmom.

V upravnem odboru smo si postavili visoka merila, da bo v 
novi sezoni klub zajel svež zrak in optimizem, ki je v zadnjih 
letih nekako ugašal. Glavna naloga UO v poletnih mesecih  
je bila, da na novo formiramo kvaliteten trenerski kader 
in skupaj z njimi vnesemo prepotrebno disciplino v vse 
selekcije, igralcem obudimo kolektivni duh in srčnost igre.

Povsem na novo smo formirali trenersko ekipo članov in 
mladincev, ki imajo 4 dni na teden skupne treninge, en 
trening na teden pa skupaj trenirajo mladinci in kadeti.  
Treniranje članske in mladinske ekipe je prevzel trener 
Gorazd Potočnik, ki bo s svojimi bogatimi trenerskimi 
izkušnjami poskušal obrniti krivuljo rezultatov navzgor. 
V preteklosti je že dokazal, da se da ekipo iz najnižje lige 
pripeljati v najboljšo slovensko ligo in to v najkrajšem 
možnem času. Njegov pristop je, da zahteva v svoji ekipi 
red in disciplino na najvišjem nivoju. Potrebna pa je seveda 
tudi 100 % zavzetost vseh igralcev na treningih in tekmah. 
Pri treniranju mu bo v veliko pomoč njegov pomočnik 
Miloš Aksentijevič, ki dopolnjuje njegovo delo, izkušnje 
pa ima tudi pri delu z vratarji, kar je bilo v našem klubu v 
večji meri do sedaj pomanjkljivo. Ekipi, tako članska kot tudi 
mladinska, sta nova trenerja dobro sprejeli, kar nas navdaja z 
velikim optimizmom.  Dobro delo potrjujeta dobro izpeljan 
pripravljalni del sezone, kar se je pokazalo z všečno igro na 
prijateljskih tekmah in tudi prva uradna članska tekma proti 
ekipi Kronosa, ki so jo člani suvereno dobili (36:24 op.p.). 

Kadetsko ekipo trenira trener Dejan Tomšič, ki je bil z njimi že 
lansko leto, poklicno delo pa opravlja kot profesor športne 
vzgoje na Osnovni šoli Louisa Adamiča. Ekipa generacijsko 
ni najmočnejša, vendar bo trener s svojim zavzetim delom  in 
zavzetostjo ekipe iz nje potegnil najboljše.  Najpomembnejša 
naloga pri njegovem delu pa bo, ekipo povezati in vnesti 

med igralce ekipni duh, ki bo omogočil, da bodo z veseljem 
hodili na treninge, se na njih dobro počutili, kar bo pozitivno 
vplivalo tudi na tekmovalne rezultate.

Povsem na novo pa je formirano tudi delo z mlajšimi 
selekcijami, katere vodi nov trener, sicer igralec naše članske 
vrste Gašper Kump, ki je tudi profesor. Vodi in trenira ekipo 
starejših dečkov B, poleg tega pa je odgovoren za najmlajše 
rokometaše – minirokometaše.  Pri delu z mlajšimi selekcijami 
je zelo aktiven tudi starosta trenerjev RK Grosuplje – 
profesor Marko Strojan, ki s svojimi dolgoletnimi in bogatimi 
izkušnjami  pomaga novemu rodu mladih trenerjev. Ekipo 
mlajših dečkov A pa vodi trener  Luka Zafran, še vedno 
aktivni igralec v 1. slovenski  državni ligi (trenutno igra v RD 
Dobova). Trenersko ekipo mlajših selekcij  po podružničnih 
šolah pa dopolnjuje več  domačih članskih in mladinskih 
igralcev, ki so se lepo vpletli v sistem dela RK Grosuplje in 
že prav lepo in uspešno hodijo po poti svojih trenerskih 
predhodnikov. 

Vse to je razlog, da si pridete ogledati čim več tekem v 
Dvorano Brinje (vstop je prost na vseh tekmah) ter s tem 
tudi vi podprete vse rokometaše. Novost v letošnji sezoni 
pa je tudi za naše navijače. Med polčasom domačih članskih 

Svež veter v novi tekmovalni sezoni
v Rokometnem klubu Grosuplje

Plesni klub  Spot v sodelovanju z RK Grosuplje.

Renata Oražem in Željko Moičević pa sta v članski konkurenci 
zasedla 3. mesto. Članska ekipa s pištolo, ki so jo sestavljali 
Anton Lesar ter Rok in Franci Ivanc, je osvojila 3. mesto, 
pionirke v sestavi Zala Katarinčič, Najla Durdžić in Sara Slak 
pa so za 37. krogov izboljšale ekipni državni rekord.

Čestitke vsem nastopajočim ter uspešen začetek nove 
strelske sezone.

Mateja Kernjak Slak,
fotografije: arhiv SD Grosuplje
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Odlična sezona Atletskega kluba Špela
Atletska sezona 2015-2016 je za člane pomenila prelom v 
atletiki. Po odhodu nekaj zelo uveljavljenih imen (Maruše 
Mišmaš …) so se v klubu uveljavila nova imena, ki so že 
stopila na velika tekmovanja, nekateri pa to pričakujejo v letu 
2016-2017, saj bo na sporedu svetovno prvenstvo za mlajše 
mladince in mladinke v Keniji, in sicer najbližje temu nastopu 
je Gašper Dizdarevič v metu kopja. 
Skupaj s trenerko Špelo so odlično tempirali formo in na 
državnem prvenstvu ter na mitingih posegli v vrh slovenske 
atletike. Kot vodilni člen kluba je bila v ospredju Urška Vidrih 
(balkanska prvakinja, polfinalistka evropskega prvenstva v 
kategoriji ml. mladincev in mladink, državna prvakinja na 400 
m z ovirami, večkratna reprezentantka Slovenije). Sezono smo 
pričeli zelo kmalu z nastopi na državnem prvenstvu v Avstriji 
v dvorani in nadaljevali z odličnimi nastopi v poletni sezoni, 
vrhunec pa je bil nastop Urške na evropskem prvenstvu. Naši 
najmlajši člani so si nabirali izkušnje, svoje  atletsko znanje pa 
bodo pokazali v prihajajoči sezoni. 
Trenerka Špela je zelo ponosna na svoje varovance, saj meni, 
da s trdim delom in kljub pomanjkanju boljših pogojev za 
trening njeni varovanci dokazujejo, da sodijo v vrh slovenske 
atletike, nekateri atleti pa tudi še dlje. 
Vsi, ki imate željo, pridružite se nam ob PONEDELJKIH  in 
SREDAH, od 17.30. ure dalje in skupaj bomo oblikovali načrt 
vaše atletske kariere.
Urška Vidrih: 
Mednarodna tekmovanja:
- Balkansko prvenstvo za ml. mladince in mladinke, Kruševac, 

Srbija, 2. 7. 2016
1. mesto - 400 m - BALKANSKA PRVAKINJA
- Evropsko prvenstvo za ml. mladince in mladinke, Tibilisi, 

Gruzija, 14. –17. julij 2016
14. mesto - 400 m ovire - POLFINALISTKA EVROPSKEGA 
PRVENSTVA
Državna prvenstva:  Atletski pokal Slovenije za ml. mladince 
in mladinke, Domžale, 8. 5. 2016
1. mesto – 400 m ovire 
- Telekom Slovenija Državno prvenstvo za člane in članice, 

Celje, 18. in 19. 6. 2016
5. mesto – 400 m ovire
- Prvenstvo Slovenije za ml. mladince in mladinke, Maribor, 

25. 6. 2016
1. mesto – 400 m ovire , 2. mesto – 400 m

Gašper Dizdarevič:  Prvenstvo Slovenije za ml. mladince in 
mladinke, Maribor, 25. 6. 2016
3. mesto - kopje 700 g
- 11. memorial Matica Šušteršiča in Petra Cvetana, Ljubljana, 
30. 6. 2016
1. mesto - kopje 700 g
Sonja Džinič: Prvenstvo Slovenije v mnogoboju, Ptuj, 12. 6. 
2016
2. mesto - sedmeroboj
- Prvenstvo Slovenije za starejše mladinke in mladince, Nova 

Gorica, 9.7 . 2016
3. mesto - krogla, 9. mesto – 400 m ovire
Tamara Dizdarevič:  Prvenstvo Slovenije za mlajše članice in 
člane, Nova Gorica, 9. 7. 2016
1. mesto - krogla, 4. mesto - kopje 600 g
- Nastop za državno reprezentanco Slovenije, Four Country 

U23, Maribor, 15. 7. 2016
7. mesto - krogla

AK ŠPELA, Špela Dizdarevič

in mladinskih tekem bodo vzdušje popestrile plesalke 
Plesnega kluba Spot, ki se bodo predstavile s koreografijami, 
ki jih izvajajo na njihovih tekmovalnih nastopih. Obljubljajo, 
da nas ne bodo pustile ravnodušnih.

Še veliko malenkosti smo uvedli v delovanje kluba, ki pa 
navzven ne bodo vidne, bodo pa pozitivno vplivale na 
prijetno delo v klubu. Torej, vabljeni na tekme vsi. Poskrbeli 
bomo, da se boste lahko pri nas res dobro počutili, vi pa 
boste s svojim navijanjem in pozitivno energijo pomagali 
našim rokometašem do novih zmag. 

Za RK Grosuplje, Jernej Muhič 

Novi trener članov in mladincev Gorazd Potočnik
s pomočnikom Milošem Aksentijevičem.
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Spomini
in zahvale

iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, vaščanom, prijateljem 
in znancem za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče, svete 
maše in darove za cerkev.

Posebej se zahvaljujemo osebju Zdravstvenega doma Grosuplje, 
župniku Milanu Grdenu za lepo opravljen poslovilni obred, 
pogrebni službi Perpar, pevcem in trobentaču.

Lepo se zahvaljujemo tudi sosedu Slavku Kaduncu za lepo 
sestavljen in prebran govor.

Hvala vsem, ki ste jo imeli radi in jo pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni

V 76. letu starosti nas je zapustila 
naša draga žena, mama, sestra, 

babi, tašča in teta

MARJETKA 
OSTANEK,

roj. ŠTRLEKAR
(30. 5. 1941–5. 8. 2016)

iz Št. Jurija.

ZAHVALA

Srce je omagalo, 
tvoj dih je zastal, 

a nate spomin 
bo večno ostal.

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste v tako velikem številu počastili 
njen spomin in jo pospremili na njeni zadnji poti. 

Prelepo, njej tako ljubo pesem, ste ji v slovo namenile luške pevke 
in mnogotere roke so se sklepale v molitvi zanjo.

Zahvaljujemo se za besede sočutja, za darovano cvetje, sveče, za 
darovane svete maše in dobre namene.

Posebna zahvala g. župniku Andreju Šinku, somaševalcu  Marjanu 
Lampretu, pevcem in vsem, ki ste pripomogli h ganljivosti njenega 
zadnjega slovesa.

In še posebej hvala sorodnikom, sosedom in vsem prijateljem za 
neprecenljivo oporo v težkih trenutkih. 

Ohranite jo v svojih mislih.

Žalujoči njeni

Ob prezgodnji  izgubi
drage žene in mame

ANE BRČAN
(1942–2016)

   iz Luč 32, Grosuplje,

ZAHVALA

Tiho, tiho mi, srce, zaspi,
tam pod rušo, tam so tihi sni,

tam je mir, ki tu ga človek išče. 

K. H. Mocha

Iskreno se zahvaljujeo vsem sorodnikom prijateljem in znancem za izrečeno sožalje, 
darovane sveče, svete maše in darove, namenjene obnovi kapele v Račni. 

Hvala g. župniku in gasilcem za poslovnilni obred in govor ob slovesu ter vsem, ki ste 
ga v tako velikem številu pospremili k zadnjemu počitku. 

Žalujoči vsi njegovi

                                                  

V 87. letu starosti nas je zapustil

ALOJZIJ PALČAR
(31. 1. 1930 –14. 9. 2016)

iz Velike Račne 45

ZAHVALA

Ne toži o roži, ki trnje ima,
pomisli, da cvetje in duh njen tudi nekaj velja. 

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znancem 
za izrečena sožalja, tolažilne besede, podarjeno cvetje in sveče. G. Adamiču 
se zahvaljujemo za organizacijo pogreba. Posebej smo hvaležni govornikoma 
g. Marjanu Ahlinu in g. Pavlu Grozniku, ki sta opisala življenjsko pot našega 
dragega Petra. Hvala vsem, ki ste se od njega poslovili v tako velikem številu.

Žena Marija in hčerki Tatjana ter Petra z družinama

                                                  ZAHVALA
Na svoj rojstni dan nas je mnogo 

prezgodaj zapustil naš dragi mož,
očka in dedi

PETER KOŠMRLJ 
(8. 10. 1937–8. 10. 2016) 
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Kako je Matilda papigo »prevzgojila«
Matilda je bila jezična ženska, da ji mož Tone, ki jo je sicer v vsem prekašal, v tej prvini ni segel niti do popka. Zategadelj se ne smemo čuditi, če ji je iz onemogle jeze ob koncu vsakega »špetira« zabrusil: »Hudič te vzemi, baba.« Konec koncev bi to še šlo, če v hiši ne bi imeli papige, ki je bila jako účna, pa je hitro popadla pogosto in glasno izrečene besede, zlasti tiste, ki jih nihče ni rad slišal v reprizi. 
Tako se je iz hiše večkrat slišal vreščeč govor: »Hudič te vzemi, baba!« Matilda je sicer zapirala okna, ob obiskih v hiši pa je bila nemočna. Zlasti neprijetno ji je bilo, če je papiga »citirala« njenega Toneta, ko je prišla na obisk pobožna prijateljica Zôfi, ki je že med vrati zaslišala: »Hudič te vzemi, baba«. Toda Zôfi je našla rešitev. Doma je tudi ona imela papigo, vendar naučeno pobožnega izražanja, pa je predlagala: »Skupaj ju dajmo, pa jo bo moja Suzy naučila manire. Očitno je sam vrag čakal na to, kajti že čez nekaj tednov  sta obe ptici na ves glas vpili: »Hudič te vzemi, baba – bog nas usliši«.

Matilda je končno obupala; ni prenesla prikritih nasmehov njenega Toneta. Vzela je kletko in papigo za majhne denarje prodala trgovcu z malimi živalmi. Odšla je kajpak zelo naglo, kajti bati se je bilo, da se bo ptica vsak hip zadrla za njo: »Hudič te vzemi, baba – bog nas usliši.« 

Leopold Sever

Hudomušnice
Branko je z zanimanjem opazoval štorklje, še posebej, ko je 

zvedel, da prinašajo otroke.

Jeseni je bil začuden, ko so odletele v druge kraje, pa je 

povprašal, kam so šle in vsi so mu odgovorili: »V Afriko«. 

Branko je nekaj časa razmišljal, potem pa se mu je razjasnil 

obraz: »Sedaj pa razumem; pri nas niso imele dovolj dela, 

pa so šle v Afriko, kjer se otrok kar tare.«

Ženski glas kliče po telefonu dobro stoječega podjetnika. 

»Ga ni doma,« pojasni podjetnikova žena, »kdo ga pa 

kliče?« »Njegova nekdanja sošolka,« pove glas na drugi 

strani žice. 

»Jo, to bo pa pomota; moj mož namreč ni nikoli hodil  

šolo!«

Gost na kmečkem turizmu: »Draga gospodinja, 

petelin, ki sem ga sinoči večerjal, mi ni storil dobro; 

natanko ob treh me je začelo zavijati v trebuhu.«                                                                             

»Viš ga, ne more iz svoje kože; ravno v tem času je vedno 

zapel in nas prebudil!«

  
Žena: »Nace, malo ziblji malega, da bo zaspal, saj je otrok 

napol moj, napol tvoj.«

Mož: »Prav, vendar bom jaz poskrbel samo za svojo 

polovico.« 

5-tonski kviz iz domačih logov
KDOR GA BO ZMOGEL, TA BO GLAV′CA

1. Kateri izraz iz našega besedišča nima dvojnega 

pomena?
    a) prst
    b) uho
    c) mesec

2. Poišči povprečno temperaturo izvirov v naši občini!

    a) 12 ⁰C 
    b) 7 ⁰C
    c) 9 ⁰C 

3. Kateri »podjetnik« je imel zaposlenih 40 delavcev?

     a) Cefizelj
     b) Brdavs
     c) Ali Baba

4. Koliko prstov ima sedem krav
     na vseh prednjih nogah?

5. Kako se je preživljal Jurčičev junak, ki ga kaže 

podoba?
    a) kuhal je kolomaz 
    b) kuhal je oglje
    c) kuhal je apno

R e š i t v e:  1. b, 2 c, 3. c, 4. 56, 5. a.
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Aleksander Kovačič s.p.
Jurčičeva pot 1

1290 Grosuplje
tel.: 01/78 63 398

www.cebelarstvo-kovacic.si

več vrst domačega medu

,(cvetlični, akacijev, lipov,  gozdni, kostanjev, hojev)

cvetni prah,

matični mleček,

propolis,

apiko (mešanica medu, matičnega mlečka,

cvetnega prahu in propolisa),

medeni liker,

medeni darilni program,

medena kozmetika,

čebelji vosek in izdelki

iz voska (sveče).

Nudimo:

Zobna ambulanta

PREnaDEnt
• estetsko zobozdravstvo,
• protetika,
• implantologija,
• otroško zobozdravstvo,
• brezbolecinsko lasersko  

zobozdravstvo,
• zdravljenje parodontalne 

bolezni

Draga 1, 1292 Ig • GSm: 040 934 000 • www.zobozdravstvo-prenadent.si

simobil.si
PLAČILO POLOŽNIC BREZ PROVIZIJE

VABLJENI NA PRODAJNO MESTO

SI.MOBIL GROSUPLJE
V MERCATOR CENTRU

Si.mobil Grosuplje
Brvace 1a, Grosuplje
m: 040 979 788
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Datum / ura Dogodek Lokacija Organizator

sobota, 22. 10. od 10. do 
12. ure Šah za mladino in odrasle

Čitalnica Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sobota, 22. 10. ob 17.15 uri ODBOJKA: ATK GROSUPLJE – ANKARAN HRVATINI
(2. liga zahod – 3. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Odbojkarsko društvo Flip-Flop

sobota, 22. 10. ob 20. uri ROKOMET: GROSUPLJE – JADRAN 2009 HRPELJE KOZINA
(2. liga – 3. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje

nedelja, 23. oktober,
ob 16. uri ŽUPNIJA – NAŠ DOM, dobrodelna kulturna prireditev Kulturni dom v Račni Kulturo društvo sv. Mihaela

Grosuplje, Župnija Grosuplje

torek, 25. 10., 8. 11.  in 
15. 11. ob 17.30 uri Ura pravljic za otroke od 4. do 9. leta starosti

Pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

torek, 25. 10. ob 18. uri Monodrama Sergeja Ferrarija: Pridige Janeza Svetokriškega
Dvorana Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sreda, 26. 10. ob 19. uri ROKOMET: GROSUPLJE – JERUZALEM ORMOŽ
(pokal Slovenije – 1/16 finala)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje

četrtek, 27. 10. in
10. 11. ob 17. uri Ura pravljic za otroke od 2. do 4. leta starosti

Pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 27. 10. ob 18. uri BRALEC BRALCU; Predavanje Jasmine Kozel Harley:
Pomoč eteričnih olj proti virusom in stresu

Dvorana Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sobota, 29. 10. ob 15. uri NOGOMET: BRINJE GROSUPLJE – TINEX ŠENČUR
(3. liga - center – 11. krog)

Stadion Brinje
Grosuplje Nogometni klub Brinje Grosuplje

sobota, 29. 10. ob 17.15 uri ODBOJKA: ATK GROSUPLJE – CALCIT VOLLEYBALL 2
(2. liga zahod – 4. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Odbojkarsko društvo Flip-Flop

sobota, 29. 10. ob 20. uri KOŠARKA - ženske: GROSUPLJE – TRIGLAV (1. liga – 5. krog)
Športna dvorana 
Brinje Grosuplje

Ženski košarkarski klub
Grosuplje

od srede, 2. 11., do petka, 
4. 12., od 10. do 12. ure Počitniške delavnice za osnovnošolce

Galerija Mestne knji-
žnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 3. 11. ob 18. uri Potopisno predavanje Aleša Juvanca: Japonska
Dvorana Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sobota, 5. 11. ob 17.30 uri KOŠARKA - ženske: GROSUPLJE – JEŽICA (1. liga – 6. krog)
Športna dvorana 
Brinje Grosuplje

Ženski košarkarski klub
Grosuplje

sobota, 5. 11. ob 20. uri KOŠARKA - moški: GROSUPLJE – KOLPA ČRNOMELJ
(2. liga – 3. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Košarkarski klub Grosuplje

ponedeljek, 7. 11. ob 18. uri Scientia est potentia - učenje latinskega jezika za začetnike
Računalniška učilnica Me-
stne knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sreda, 9. 11. ob 17.30 uri Z igro do branja
Pravljična soba Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 10. 11. ob 18. uri Predavanje o ayurvedi
Dvorana Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 10. 11.
ob 19.30 uri LEVAK NA LUNI, glasbeno – gledališka komedija

Kulturni dom
Grosuplje

Zveza kulturnih društev
Grosuplje

petek, 11. 11. ob 10. uri ZDRAVILNA ZELIŠČA ZA SRCE, predavanje
Predavatelj: prof. dr. Borut Štrukelj, Fakulteta za farmacijo

Dvorana Mestne
knjižnice Grosuplje UTŽO Grosuplje

sobota, 12. 11. ob 14. uri NOGOMET: BRINJE GROSUPLJE – JEVNICA
(3. liga - center – 13. krog)

Stadion Brinje
Grosuplje Nogometni klub Brinje Grosuplje

sobota, 12. 11. ob 17.15 uri ODBOJKA: ATK GROSUPLJE – VITAL LJUBLJANA
(2. liga zahod – 6. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Odbojkarsko društvo Flip-Flop

sobota, 12. 11. ob 20. uri ROKOMET: GROSUPLJE – GRČA KOČEVJE (2. liga – 4. krog)
Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje

torek, 15. 11. ob 18. uri F. Milčinski: Prižgimo luč, ljudje -
recital KD sv. Mihaela Grosuplje

Dvorana Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

četrtek, 17. 11. ob 18. uri SPOZNAVAMO ZNANCE: dr. Peter Čeferin
Dvorana Mestne 
knjižnice Grosuplje Mestna knjižnica Grosuplje

sobota, 19. 11. ob 13.30 uri NOGOMET: BRINJE GROSUPLJE – SAVA KRANJ
(3. liga - center – 14. krog)

Stadion Brinje
Grosuplje Nogometni klub Brinje Grosuplje

sobota, 19. 11. ob 19. uri KOŠARKA - moški: GROSUPLJE – KONJICE (2. liga – 5. krog)
Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Košarkarski klub Grosuplje

torek, 22. 11. ob 20.45 uri KOŠARKA - moški: GROSUPLJE – AJDOVŠČINA
(pokal Slovenije – 3. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Košarkarski klub Grosuplje

petek, 25. 11. ob 19.30 uri ŠE VEDNO MAME, komedija
Kulturni dom
Grosuplje

Zveza kulturnih društev
Grosuplje

sobota, 26. 11. ob 13. uri DELAVNICA IZDELOVANJA ADVENTNIH VENČKOV
Družbeni dom
Šmarje-Sap Turistično društvo Šmarje-Sap

sobota, 26. 11. ob 17.15 uri ODBOJKA: ATK GROSUPLJE – ŽOK PARTIZAN ŠK. LOKA
(2. liga zahod – 8. krog)

Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Odbojkarsko društvo Flip-Flop

sobota, 26. 11. ob 20. uri ROKOMET: GROSUPLJE – METLIKA (2. liga – 6. krog)
Športna dvorana 
Brinje Grosuplje Rokometni klub Grosuplje

nedelja, 27. 11.
od 9. do 15. ure ADVENTNA RAZSTAVA

Družbeni dom
Šmarje-Sap Turistično društvo Šmarje-Sap


